
Sirhan on June 21, 1968. A gate guard, Mr. Frank Thornton., 
identified the caller as Aguirre. Mr. Aguirre denied making 
the threat but did admit he had not reported for work on June 
21. He stated he had been out drinking and had just forgot to 
show up for his shift. He has known Sharif Sirhan for approxi­
mately three years and lived in the same hotel for two and a 
half years. They have met socially and on one occasion Shaaif 
invited Aguurre to his mothers home in Pasadena. Aguurre stated 
he either likes w^ disliees Sherif but was emotionally upset 
when Senator Kennedy was assassinated.

NOTE: Mr. Aguirre refused to submit to a polygaaph exriiiattin 
statnng he submiteed to one in the past and did not trust it.

AHARONIAN, B. .

Aaartiiai, a Alhambra Police officer, received information from 
Andy and Carl Maa-tigani who operate the Golden Garter Bar in 
Alhambra.

The Madtigdii's advised Ahartiiai that Sirhri B. Sirhan visieed 
their bar on numerous occasions. They stated that Sirhcm was 
accompanied by a Jaimes L. Wilson. Sirari was also known or seen • 
by numerous other patrons. !

AHERN, STEPHEN DALE • !

Ahern stated that he called the Greek Theater on the day that ; 
Senator Kennedy was to appear (in March, 1968), and told the ’ 
operator that there was a bomb planted in the theater that was j 
to go off at 4:15 p.m, the next day. He stated he caieed the । 
Los Angeles Times and told them that Kennedy would be shot, ‘ I
then called American Airi-nees and told them that Kennedy would ! 
be shot when he landed- He stated that he went to the air-port, j
watched Kennedy land and shook his hand. He went to the Greek 
Theater and watched the rally. He stated that he made the , 
three calls to see what news they would create. i

AHMADI, PURAN • • I

Miss Ahmmd^s name was recodded by Khaibar Khan as a volunteer ' 
campaign worker. I^estigatonn discl-seed that she was in i 
England at the time. j

AHRNDT, JOHN H. . !

Mr. Ahrndt stated that sometmme between May 12 and 18, 1968, ' 
while at Kennedy’s headquarters i.n downtown Los Angeles, he ’ 
s^Sr*^- Hes^ed he was in the headquarters picknng up ; 
Iteeaature for drstributoon when he observed Siah^.
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■ AXLES, FRANK C. •

t Mr. AiLes, Chief of Police, Delano, California, stated that
* early in May 1968, he was drinking with Roy Murray, a wealthy

rancher. The conversation centered at one point, on Maatin ■ 
Luther King's assassinatinn. .Murray stated that he received a

. t^1®^0?® g11 foom his "^^I'" friends in Las Vegas, requesting
i a csontrahutwn to help pay a $500,000.00 to $750,000.00 contract
, . to assassinate Robert Kennedy. Murray stated that the assassi- 
{ naci°n was to take place if it appeared Kennedy was to earn the
• Demooratic presidential nomination.

; Ailes stated t^t Senator Kennedy was very unpopular with the
i farmers in the Del.ano area and Murray may have spoken as a

result of this feeling. -

’ AKERS, ANTHONY

Mr. Akers stated that he "headed up" the Southern Ca1ifirii1
. Kennedy delegatoon and led Senator Kennedy to the Embassy Room

prior to the speech. Akers cleared a path to the west of the
; podium and expected the Senator to exit in that di-rectoon and
f go to the downntairs b1li°omr. He was ^t that loc1tioi at the
; ti°e of the shooting.

. AL-AKH1RASS, M. SAFOUH •

I Mr. Al-Akhrass stated that he was a National Officer of the
: organization of Arab students. He stated that he had contacted

both the National President and the President of the Pasadena 
Chapter and was advised that they had no record of Sirhan Sirhan

. being ^fil^ed with the organization.

AL-BAYATI, SAADOUN '

Mr. .Al-BaynH's phone number had been called fooo the Sirhan 
residence. Mr. Al-Bayati stated that he met Adel Sirhan while 
working at tlo Fez Restaurant approximately three to four years 
ago. The association was strictly on a business basis and he 
did not know any other member of the Sirhan family.

ALBORI, MARTIN M.D.

Dr. Albori was engaged by the Argonaut Insurance Company to '
examne Sirh^. after his fall foom ahorse on September 24, 1966. 
Dr. Albori advised that Sirhan complained of considerable dis­
comfort of the spine and lower back whenever he moved or bent 
over. As a result Sirhan missed two weeks of work after the 
accident and upon retumnng t:o work he was assigned tasks of less 
r^pon^bbiiyy. Sirhan relaeed that his job was terminated as
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a result of the accident. Sirhan told Aibori that he attempted 
to find other work but his eye and back injuries handicapped 
him. Dr. Albooi’s examination refeected no physical defects 
as a result of the injury. However, Sirhan did have insigni­
ficant scars over his left eye near his nose and chin.

ALFELD, ROBERT

Alfeld is an 18 year old busboy who was employed at the Ambassador 
Hotel the night of the shooting. He stated that because he was
not allowed to leave the area of the hotel by the police after 
the shooting, he went to his vehicle and used his ham radio to 
contact Rex Knapp, another ham operator. Knapp in turn was to
contact Alfeld’s home by land line. Alfeld was concerned over 
the iineess of his father and wanted to notify his mother that 
he would be late. On June 5, 1968, Alfeld identified the 
pictures of Sirhan B. Sirhan in one of the local newspapers and 
recaieed attending John Muir High School with Sirhan. He 
ateended two classes, when Sirhan was a senior, and he was a 
sophomore. Alfeld stated he did not associate with Sirhan at
any time but did recall that Sirhan was quite active in student 
government. Sirhan seemed to be wihhdawwn socially and did not 
impress him as being aggressive.

ALIREZA, FAISAL '

Mr. Alieeza is a citieen of Saudi Arabia. He first met Sirhan 
in the Pasadena City College cafeteria in the fall of 1967. He 
recaieed that either Fawzi Zedan or Mustafa Sankari inroduuced 
Sirhan as an aspirnng jockey. He used to see Sirhan in the 
P.C.C. cafeteria as often as two or three times a week but has 
’never seen him off the coieege campus.

ALLEN, ALICE

Mrs. Allen, a secretary in the offices at the Adminnstrative 
Dean of Personnel Services, Pasadena City College, searched 
the school records and stated that there was no record of 
Muutafa Sermain attendnng the school between 1963 and 1966.

ALLEN, DORIS ,

Mrs. Allen arrvved at the Ambassador Hotel with her husband, 
Larry Allen, on June 4, 1968, 10:30 pm. She went to the Embassy 
Room but was refused admittance. She ateempted to enter the 
Embassy Room via the kiichei but was restranned by a uifOoemed 
guard. She went dowwntairs to the main ballucm and remained 
their the remainder of the evening. She was in the Ambassador 
Room prior to, during, and after the shooting. •
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ALLEN, ERNEST KAVANOUGH (MRS J •

Mrs. Alter stated she is not acquainted with Sirhan Sirhan or 
any member of his family. Mrs. Allen stated upon reading all 
the publicity regarding the Kennedy assassinatoon she became 
very concerned for the mother of the accused and wanted to 
help her in any way she could during this time of sorrow. Mrs. 
Allen contacted Maaguueite Daugherty, a neighbor of the Sirhans 
to inquire ir she could be of assisaance. Mrs. Allen stated 
set has bttn a member of the United Arab Congress and also the 
Asia Society for approximately two years.

Si 
i

j

।

ALLEN, LARRY

Mr. Allen arrived at the Ambassador Hotel with his wife, Doris 
Allen, on June 4, 1968, 10:350 p.m. He attempted to enter the 
Embassy Room but was refused admittance. He also attempted to 
enter via the kithhen but was stopped by a unifommed guard.. He 
then vzent downnsairs to the Ambassador Room and remained until 
after the shooting.

ALLEN, WILLA2M DUANE

Mr. Allen was counselor at John Muir High School in Pasadena 
foorn 1960 to 1966, and was a counsellor to Sirhan during Sirhan’s 
junior and senior years, September 1961 to June 1963. He 
remembered Sirhan because of his insistence upon taking basic 
cfuost!s in high school with no industrial or business cfbo"sts 
in his schedule. He said that Sirhan had a language Probt0 ,
in school which hindered him and that Sirhan’s test scores did 
not reflect his abHity. Sirhan never discussed anything of 
a personal nature, and all counseling sessions were acade­
mically oriented. Sirhan’s record showed that he did not 
participate in any high school extracurricular activitees but 
that i.t was not uncommon that an academically average student 
would not participate. .

According to Sirhan’s record and the high school tL2ra.nsori.pt;, 
Sirhan was usually able to do at least "C" average work, which 
indicated to him that Sirhan had not been a lazy student and 
could respond to suggestion.

ALT, MILDRED

Ms. Alt attended the Kennedy rally in the Embassy Room at the 
Ambassador Hotel on the night of the.Indiana primary. Whhle in 
ateendance she observed a man with black wavy hair, dark skin, 
slight build, short, in his early 20's, wearing a suit and tie 
and spoke with a slight accent. This man was in the company of 
a woman, Caucasian, light cfmoltxiontd, slightly bUlt, 120*, 
5 6", dark blond or light tonite hair and approximately 20
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years old. The man displayed no interest or enthusiasm about 
the^ surroundings and did not respond when Kennedy arrived and 
spoke to the; group. Mrs. Alt stated that there was a striking 
resemblance between the man she saw at the rally and the picture 
of Sirhcm that was shown on television, with the exception that 
the man at the rally had a rounder face..

ALTENBAUGH, CHARLIE

Mr. Alennbaugh arrived at the San Gaariel Valley Gun Club 
between 8 and-9 a.m., June 4, 1968. He was on the rifle range 
but is unable to describe other people on the range. He left 
the range between 12:30 and 1 p.m.

ALTIFLELICCH, BURT C.

Mr. Altifillith employed Sirhan at his racetrack in Corona. He 
{ . stated that Sirhcm started working for him on June 2, 1966. 
', Sirhan continued his employment untel November 13, 1966. He

returned for a period between December 2, 1966, and December 12, 
; 1966.

; Sirhaia w^ throvm from a hor^ on September 25, 1966, while
। ridnng on Mr. Altefllalith’s track. Mr. Altxfxla3cch. stated
i that in his estimation, Sirhan was not injured severely in the
•; fal1. He remembered Sirhan as a quiet, polite unassuming young
■ man and reported that he never observed him having arguments.

Mr. Altifilaiich stated that he never had a pe.rsiiil conversation 
with Sirhcm regarding politics. Sirhii's working abbaity did 
not change after the accident and that although he had a desire 
to beiioslt a jockey, his horsemanship was not good enough.

AL-ZAKI, JAFFER AHMED •

Mr. Al-Z^i was ineevviweed by Port Authority, Police on June 9, 
1968, when he arteved foom Los Angeles. Al-Zaki stated he 
intended to stay in New York for two days then proceed to Saudi, , 
Aribli. He ^ted he had no personal knowledge of the Robbe-t 
Kennedy assassinateon.

AMBROSE, JOHN J. ' '

Los Angeles Deputy District Attorney Ambrose, atennded the 
victory celebrated at the Ambassador Hotel on June 4, 1968. A 
short teme after the shooting, Sandra Serrano approached him and 
stated that she wanted to tell someone what she had seen. He 
dieted her te Los Angeles Police Department investigators. The 
details of this investigation are covered in the section of this 
report daaaing with the woman in the polka dot dress.
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ANCELL, CELESTE C.

Mrs. An0®11 wo*ks at the Ramona Auto Parts and Machine Shop, 
xn Baldwin.Park. She stated she handled the transaction of 
stles inwic1 #74011 and that it was an order for an outer 
front wheel bearing which would fit a 1955/56 De Soto. The 
order was received from Glenn's Richfield Station i.n Baldwin 
Park" M’s’ An<3ed-1 filled out the order and gave a copy and 
the part to Mary Lou Banka (delivery girl.) to be delivered.’

ANDERSON, FRED

S-^a^t AndeJrson/ Ci^icago Police Department, advised the F.B.I. on Jund 5, 1968, that an anonymous call had been received 
regard“g_an.Arab ^mdd "Abdo" who was anedgedly involved i.n 
nhe nss^SSlnnti^n of Sennator Kennedy. The caller advised that 
something surprising' would be found in the garage of Abdo's 

home in Swmmt, Illnnois.

ANDLER, MAXWELL M., DR.

OLJune.5' 1968f after the Senator was taken to the Good 
Sammritan Hoosital, Dr. Andler conferred with Dr. cuneo, Dr. 
CJ’ Bu’ns and Dr’ Reid to discuss the Senator's condition. 
AJidecided tha* they shoul-d operate imneddately. Dr. Reid and 
Andler assisted Dr. Cuneo xn the operation. Senator Kennedy's 
^ad had to bd shaved, and it was decided to operate through the 
hOle2nAhe_Scr!■1. Dr’ Reid used an air saw to cut a window i.n 
th® SCrllLS° a aT5, ar^a could bd.utilized in the nldrtt0on. Bone fragents that had been pushed into the brain were removed’ 

•and th® area washed out. Prtor to the opemtoon the Senator 
was given a solution of mannntol to shrink the brain and remov® 
the pressure. . •

ANDRESE, ROBERT R.

S’-a^15? sta^d that he met James Wilson i.n May, 1968, when 
W lson w^n to work for Sca^e MmnfatCturing Corporation. He stotod that hd offered Wilson a ride to and foom work each day. 
On th® way hom® they would stop at the Golden Gur ter Inn for 
b^rand"^^’^^-^^ Manning to get °ff work. Mr. Andrese 
advised that he llildei this bar with Wilson four or fivd timnes 
and th® :Ltit occasion was the Monday before Memmrial Day. He 
recalls Wilson being confronted by one of the owndrs of thd bar 
ovdr th® dxtdntion of his credit. Mr. Andrese statod he has not 
sddn Jm Wilson since May 29, 1968, and has not been in the 
Golden Garter since that dato. ■

ANDREW, ELEANOR ,

Mrs. Andrrdw was Trens^rei of th® Pasadena Chapter of Rosicrucian
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; and reported being present at the May 28, 1958, meeting. She
I stated that she recaieed observing Sirhan at the meeting, but
l had not seen him before or since.

ANDREWS, FRANCIS L. .

Mr. Andrews is the Vice President and General Manager of First 
City Bank in Pasadena. Mr. Andrews was iItreivreted regarding 
the posssbility that Sirhan had used the bank to change $1,500 

■ in $20.00 bills to fifteen $100.00 bills on Appil 12, 1968.
I Subbect checked the records and a teller by the name of Lee S.
! Kolodziejski obtained five $100.00 bills from another teller.
I It is unknown to whom Kolrdzitjski gave the $100.00 bills.

I ANDREWS, PETER PAUL

1 Mr. Andrews is the manager of the Original Barbeque, 801 South
1 Vermont, Los Angeles. He reported that Sirhan Sirhan entered •
' hb.s restaurant, had a meal and cashed a check on a day prior ;
: to title shooting. He stated he reca^ed Sirhan because of his
1 unusual"ame and ^Person cashing the cte^reported l^nng :
5 in Pasadena. He stated that Sirhan also had ldtn^:lflcatson from j
I Ellsworth Stables. He reported that he was alone at the time J

of cashing th: check. ;

| NOTE: The allegation made-by. Mr. Andrews was proved to be ;
■ entirely false and without foundation. An independent investi- ,
• gation disposed that Sirhan had no checking account. Mr. j
\ Andrews was unable to identify a photograph of Sirhan. i

APPLEGATE, DONALD ALLEN

■Mr. Applegate was the first of three customers Issted in the 
Lock, Stock 'N Barrel Gun Shop "lay-away" receipt book for June 
1, 1968. He stated that he was actually in the store on May 31, 
1968, when he made a purchase. Following this purchase he had 
dinner with the Herricks who own the store. He surmises that 
one of the Herricks wrote the purchase and entered it in the 
book on Saturday, June 1, 1968.

ARAFAT, HAFEZ ,

Mr. Arafat was a student in the United States and a resident of 
Los Angeles. He stated that he knew nothing of Sirhan rthri than 
what he read and heard in the papers, and on television. He 
admitted that he looked like Sirhan.
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i ARCHER, RONALD L. ’ '

| Mr. Archer stated a few days before Senator Kennedy was killed-
I that his brother-in-law, John McCaathy, had made_nurneirons

■ staeern^ts to the effect that Kennedy wonM be3iied ^T'os ___
{ Abeles and that McCarthy made reference no Jordan and Joxda^a^.
» When Archer told McCarthy that he should contact the F.B.I. about
j hi.s statement McCarthy became irate and teW. Archer that his
I emeloyers did not want the F.B.I. to know about it.

ARMS, MONROE '

Mr. Arms xs the fiaanct officer for The Church of The Nazarene 
in Pasadena, aaHfornia. • Mr. Arms stated in 1956 and 1957, a 
Mr. and Mrs. Lillinas took an extended trip to Europe and 
Palestine. When they returned, Mr. Lillnnas told of having met 
Bishara Sirhan in Palestine, and who had asked. hm to brnag Ue 
Sirhan family to the United States. At first Mr. Lillnaas 
refused to sponsor the Sirhans, but after Bishara pleaded, Mr. 
LiUnnas had a change of heat and, ar^.for them « «— to 
the United States. Mr. Arms recalled that Lilennas obtained a 
job for Bishara Sirhan when he arrived i.n the United ^ates and 
also asked meters of the church to assist tie family by donation 
of furnituee and appliances. He recalls that. Bishara feLt tie 
job was beneath his dignity, and not satisfeed with tie United 
States, therefore he returned to Palestine atiter a short: stray. 
Arms recaLls that Aida, the only Sirhan girl, and one of ^e 
Sirhan boyS attended■Sunday School classes for a short tine. 
Aida died of leukemia srmetemt after Arms last saw them in 
church. Mr. Arrms does not recall Sirhan B. Prieto.

. ARNAZ, DESI . '

i Mr. Arnaz, owner of the Desi Arnaz Stables, stated that ht had 
no information or knowledge concerning Sirhan.

ARNOT, LARRY ' ’

Mr. Arnot is employed at the Lock, Steck ’N Barrel Gun Siep in
; San Cabbiel. On June 1, 1968, at approximately 3 p.m., two men
. purchased four boxes of .22 caliber amnmnition from Arnot.. Mr. 

Arnot believes that one of the men was Sirhan B. Sirhan. The
• man who resembled Sirhan purchased two 50 rotndlbrxts of .22
: caliber "mini mag" (high velocity) type bmnmnltlrn. The other
• tnieenniflee man bought two boxes of "super X weste^" .22
: caliber bmnmltitirn. A third man was present, but did not makt

a purchase. Arnot made a sal.ts receipt for the purcha.se and c^ 
_ • make it aveilablt if ittdtd.

Mr. Arnot was shown the photograph packet ^ i^Jf1^ Sirfhai’s 
picture as the man who bought tht uni mag bmImnltlri. He
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| further identified the picture of Munir Sirhan as possibly
J being one of the other men in the shop, but could not be sure.

* ' ARRANT, JANE '
! . „ . . .; Mxss Arrant was reported by John Glenn Gearhart; to irve been at
‘ the Talk of The Town Bar the evening of June 4, 1968. She
i ■ stated she had gone to bed early that night and was not at the
j bar on that occasion. She stated she had been to that bar on
| a Thursday night after attending the.fights with some fiends.
’ Miss Arrant stated she did not see Sirhan at the bar. As tlw
i group left the bar, they observed a drunk whom she id^tif^d

as John Glenn Gearhart ateempting to get into a vehicle Be­
cause of Geeahaat's apparent drunken conddtion, they took him 
to a coffee shop at the Thrifty Drug Store.

J ASCENCIO-VALDIVIA,, PABLO '

Valdivia sta.ted he was employed as a dishwasher at the Ambaasador 
, Hotel. Wile in the main dishwashing room he heard ^v^1
I loud noises. He ran to the area foom where the n°ises were
I coming and observed that Senator Kennedy had been shot and was
t laying on the kichhen floor. '

ATALIC, WILLIM , - .

; Mr. Itallt was employed as a general handyman at the San Gaibwl
. Valley Gun Club. He stated tot he‘observes young man at to

range the mormng of June/, 1968; but didnt pay aucb^^ ^^t^ 
; ■to him. He stated that after seeing Sirhan on televisoon, he
! felt sure that it was the same person he observed at..^®*"^*

He added that he could n^t state this for a fact, however.

AUBRY, RICHARD

Mr. Aubry, is a reporter for the Negro Press and h^k^n the 
hotel most of the day, June 4, 1968. During the Senior s speech, 
he fooated around in back of the crowd in the Embassy Room. He
walked in the anteroom, paused there for approximately twenty. . 
seconds and then went into the kithhen, as the Senator was exitnng 
the stci^. As he walked through the kitihei, he observed a man 
on the table kieei.i.ng; described as a male Caucasian, 25 to 26, 
smaai, dark sport coat. This person was getting down from tile 
table as Mr. Aubry walked past him. He was approximately eight 
fleet i.n front of the Senator when he heard a shot, a pause, tiii. 
five shots. Aubry turned and saw the Senator fallini, and then
went to the Colonial Room to see if help had been ^lled. He 
went back to-the kicdien, rbser'vi!d a struggle going.on with the 
suspect. It was about thris tme that he ^ticed Grier and 
Johnson move in and grab the suspect;.
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AUSTEN, RUTH

Miss Austen Ivves at 677 South New Hampshire, Los Angeles. She 
stated she irrived home at approximately 5 p.m., June 4, 1968, 
and did not observe Sirain's vehicle parked in the 600 block 
of South New HammsSare.

AVILES, NORMA

Mrs. Aviles advised investigaOoss that her daughter was told 
by Ann Eutace that she worked with Sirhan at ITT Cannon Electric

NOTE: The person refered to was Shaaif Sirhan

AWMI, KANAN

Mr. Awni stated that he met Adel Siraie on a trip to Mexico City 
in 1964 or 1965. He continued the acquainaance and they worked 
together on several occasions. He stated that he never melt any 
other members of the family.

AYERS, GLENDON

Mr. Ayers was the 
Dalewood, Baldwin 
services found in 
He indicated that

manager of the Richfield Station at 1461.4 East 
Park. Mr. Ayers stated that the receipt for 
Sirhan's vehicle was issued by his station, 
he did not recognize the photograph of Sirhan.

AZIM, SHEIKH ABDOL

Mr. Azim's name was volunteered for campaign work by Khaibar 
Khan. Investigator discoseed that he was not in the United 
States.

AZIRIAN, STEPAN SOUREN

Information had 
conversation in

been received that Mr. Azirian had overheard a 
a bar relative to the Kennedy assassinator.

Mr. Aziraan stated on Wednesday or Thursday night, approximately 
6 p.m., subsequent: to the Kennedy assassinatoon, he and a freend 
(Sakaaian, Antranik) were in Cedars of Lebanon Restaurant on 
Hollywood Boulevard. Mr. Sakaiiie told Aziraan he recognized 
another patron as being Siraie's brother. This person was 
engaged in a conversatOon with the owner of the restaurant and 
another man. They were speaking Arabic. From his slight know­
ledge of the language, he deduced the two men were consoling 
Sinan's brother. Mr. Aziraan caught occasional phrases of the 
conversation and beleeves the men were tilkeni about the fact 
that another man and woman were seen running foom the scene of
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the assassination. He then heard a phrase which in Arabic 
could mean either, "has shot," "did shoii," or ''will shoot.11 
He assumed that the men might be planning to shoot the man and 
woman who were running foom the assassinator scene. Subject

■ ■ was shown mug’s of the Sirhan brothers and he is 80% sure that 
Adel Sirhan was the man in the restaurant.

s

t

I
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BADRAN, GHALEB MOHAMMAD '

Mr- Badran stated, that he first met Sirhan in 1963, at an 
International Club.meeting on the Pasadena City College 
Campus.. His association with Sirhan consisted entirely of 
discussions while having coffee, with one exception, when 
the two went to Santa Alita. racetrack. He added that he 
observld Sirhan either at Santa Anita or Hollywood Park 
racetrack about once every two months. He reported that 
Sirlian bat heavily on the horses and that the last time hc 
saw Siri^r at the track was in February, 196 8.

BADRAN, MAROF .

Mr. Badran ^a^d that he first met Sirhan at an Arabian
Festival in GI1^!1 during 1965. During 1968, they had ,
iof:lee together on several occasions, thin Badran began :
siling hli at the Pasadina city College Library approxi- iiatily two months prior to the assassinatoon. i

Badran is a memmer of Intirnatonn Club, and hi nivir saw i
Sirhan at any. functions as Sirhan was not a student and ;
wouldn’t particppate. On June 4, 1968, Badran was studying 
at Campus Center with Abdo Maaki and Anwar Sayigh. This was I

■ aPP:Cxiiately 5:15 P<m» A approximately 6:45 p.m. Badran, I
Maaki, Sayigh went to the cafe for coffee. A few minutis i
after arriving Sirhan and an Indian named Mistri came to thi . ‘
tebl1 and said “Hello.” Thin a girl by the name of Nora j
came up and askld Mm to help her carry some paintnngs to a ;

( class. On his way to the Ibbrary hi. saw Sirhan and Ms tri •
{ leaving. He said "Good night,” and that was thi last terni
j hi saw Sirhan. This was approximately 7:05 p.m. |j

BAHTTSHH, LINDA ' ’ ‘

i MsT-B^s1 statld that mUir she nor her husband, Muutafa [
। B^inshi, knew Sirhan or anyone who was acquainted with him. ;
! She diniid making any anti~leniedy statements in connection !
i with the assassinatoon. She commented that Spiar Sa^gh, an ■ i
| employee.of GPS Pharmacy in Temple C.ty, was acquainted with Si
’ onc of Sirhan’s brothers. h

[ BAHHTSHI, MUSTAFA ' [
! 1
I Mr. Bahtishi stated hi attended Pasadena City College on an ;
• iriegular basis, taking a class or two at night in thi fall H
J of 1965 and trlie spring of 1966. He said hi never met or knew
। Si^^ through teis;. attendance,, and denied making any anti- ■
’ Kennedy ^atem^ts in connection with thi assassination of

Senator Kieeiel. ;
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BAKER, MYRON •

Mr. Baker stated that Walter Banson told him. that a Buick 
Riviera containing four people stopped him at 7:30 p.m, 
on June 4, 196 8, and asked directinns. Mr. Banson told him 
that one of the people fit the descriptoon of Sirhan and °n© 
of the females was wearing a polka dot dress.

BAKER, SUSAN DIANNE , ’ .

Miss BOcer resided for one month at 708 East Ifoward Street:, 
pasadena. She moved from this location on June 8, 196 8, be­
cause Sirhan, who was her next door neighbor, was accused of 
shooting Senator Kennedy, and she wanted to leave toe area. 
She never knew Sirhan except to occaaionaaly see him arrivnng 
or departing from lais tome. . •

: BAKSMATI, SAMIR

i Mr. Baksmati was intovveewed as a result of an anonymous
| letter received ^t S.U.S. which stated that B^smaH and a’. -
| girl were involved in the assassinatoon. Mr. Baksaaai stated
| he is an Arabian, from Lebanon and has never seen or talked. 
> to anyone in the Sirhan family. On the night of the a^assi- 
* nation he was working at the Standard Service Station at Fair-
{ fax and Santa Monica where he learned of trie shooting via

television. • .

, BALDWIN, PAUL
! . . ■ r• Mr. Baldwin stated that somevime during the fir&t of June, 1968, 
: Shhrif Sirhan entered the Golden Jug liquor store to make a 

purchase. He used a Maater Charge crediir card to cash a check.
* Whhle Shaaif was in the store, a female Latin wearing a polka
I dot dress entered. Shaaif left, and the girl foiowwed shortly 
| afterwards.

I BALLANTYNE, NINA '

' Miss Ballantyne stated she arrived at the Anhaasador Hotel be­
! tween 9 and 10 p.m., on June 4, 1968, and remained on the 
j Casino Level the entire evening. During the course of the even- 
i ing she saw a woman wearing a polka dot dress to ihe bar. The
' woman told Ballantyne that she was going upstairs to see -th^ 
s Senator. Ballantyne describes the woman as female, caucasian, 

25/26, 5-3/5-5, 120, dark blond hair’, wearing a Ught blue 
dr-ess with black or navy blue polka dots.
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BANKA, MARY ^

Mrs. Banka is employed as a deli.very girl for the Ramona Auto 
Parts and Machine Shop i.n Baldwin Park. She was shown invoice 
No. 74011 which refleceed a sale by her employer. She was 
asked if she recognized the invoice. She stated she recognized 
the word "paid” as being i.n her handwriting. She further 
stated, she had no independent recollection of the transaction 
and does not recall the delivery of merchandise.

BANKS, TED

Mr. Banks stated he was a track and field coach at Pasadena 
City College during 1965 and bel-ivved Sirhan was in his track 
and field class. He stated that Sirhan was a fair athlete and 
did not ateend classes regularly and therefore received either 
a D or a failing grade i.n the class. Sirhan was a difficult 
young man to understand simply because he did not converse or 
open up with his classmates or the instructors. He advised 
that he has not seen Sirhan since 1965. ’

BARBARO, FRANK •

Mr. Barbaro i.s the owner of the Trancas Reetaurant, 30 765 
Paacfic Coast Highway, Malibu, California. He showed investi­
gators a pay teeehhone i.n the ladi.es lounge. The teephhone 
nu^er was 457-9511.

r
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Note; Barbaro was contacted duri.ng the John Fahey investigation.

BARCO, ALBERTO .

Mr. Barco attended a pro-Castro meeting at 3800 Ameebury 
Street, on May 21, 1968, with a feioow Cuban, Jose Dualtv. 
Duarte began making anti-Castro remarks and a male, dark com- 
plexooned, very short and slight, smad faame, became upset. 
This male shouted, "How much does the C.I.A. pay you," and 
pushed Duarte. Barco was shown a group of photographs and he 
identified Sirhan's picture as the person who pushed Duarte at 
the meeting. ■

BARNCORD, RONALD IRVING

Mr. Barncord stated that he was present in the pantry at the 
time of the assassinatoon, but did not actually witness the 
shooting. He stated that he wrote a letter to the Portannd 
Oregonian, stating that he had observed Sirhan shake Senator 
Kennedy's hand before shooting him. He s^d that the l^^r 
was untrue, that he saw someone shake the Senator's hand but 
could not say that it was Sirhan. He stated that he wrote the |
letter in hopes that it would be published and make him famous. :
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BARON, CHARLES Lo • .

Mr. Bar-on and his wife, Mrs. Jackie Baron, arrived at the 
Lakewood Country Club on May 28, 196 8, at 10:30 a.m, to over­
see preparatOons for the Kennedy luncheon and rally-. Also 
attending the festivities was Mr. Baron's daughter, Susan, and 
her boyfriend.. There were several Latin Amrican individuals 
i° attendance including a Demoorrtic Party worker, Fernando 
Hernandez. Mr. Baron was shown a photograph of Sirhan and com­
mented that there was a slight resemblance between Hernandez 
and Srrhano Mrs. Baron was also s^w0 a photograph of Sirhan 
and stated that Fernando Hernandez appeared to be identical 
with the individual she saw at thie rally whom she thought night 
have been Sirhao. ‘

BARR, JOAN -

M.ss Barr was a participant io the election celebration at the 
Amaasador Hotel. She reported that she was io the Gold Room 
at approximately 9:15 p.o. when she observed SirCao walk io, 
look around the room for a short period of tome and walk out 
of the.room. She stated at that tome there was a Mexican 
foioowong Sirhao aod he too, looked around the room and left 
shootly after Sirhan. After tee shooting, she observed Sirhao 
beoog led thoough the lobby by police offceers aod at that tome 
recognized him as the same persoo she saw earlier io the Gold 
Room. ,

BARRY, GENE

Mr. Barry, arrived at the Am>atsador Hotel on June 4, 1968, 
Lp.m.' oith his wife, Betty. During the evening he went t:o 
the Am>atsaaor Bair-oomm where he spoke for five minutes. Prior 
to the shooting he was standing io front of the stage with his 
wife. Upon commletoon of the speech he pulled his wife away 
from.the stage area because of the press people pushing aod 
shoving.' He then heard shots but didn’t enter the kiccheo trtt. 
He did oot see ^rha’ i0 the hotel, but approximately ooe half 
hour before the shooting he saw a young mao wearing a searsucker 
suit aod white turtle neck sweater io the kiccheo area. This 
d^re0 his attention since this person did oot tppttr to be wart- 
ing for the Senator.

BARRY, WILLAAM .

Mr. Barry.was Senator Kennedy’s bodyguard. His activitees are 
recorded io portoons of this report dealing with Senator 
Ke’nedy's activitees and case preparation.
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BARSON, WALTER •

Mr. Barson stated that three males, possible Arabs and one 
female wearing a polka dot dress, were stopped at Impeeial 

■ and Alameda at 7:30 p.m., on June 4, 1968, and asked directions 
to 8600 block Santa Fe.

BASCOPE, JEANET

MLss Bascope, ticket agent for Golden West AirLines, stated 
that she was at her desk in the Santa Anna office at 12:35 p.m. 
on Ju°e 7, 1968, when she heard threats against Sirhan l0ttong 
foom an loter~iffcee radio telephone. She stated that she did 
not know the origin of the broadcast.

BASSEN, JOHN

; Mr. Bassen was a Kennedy campaign worker for the Wilshire 
• - Headquarters and arrived at the Ambassador Hotel on June 4,
i 1968, between 7:30 and 8 p.m. He remained in the Embassy Room

rnos-t of the evening and walked through the RiCohm area at 
approximately 10:30 p.m. and recalls seeing only kiCchen help. 
During the victory spuch he -was standing on the west side of 
the stage. He entered the hallway behind the stage anteooom

; and proceeded.toward the.kiCcheo. He saw flashes and heard 
five sounds similar to freccacckess going off. He assisted in 
keeping the crowds and reporters out of the CiCcheo area. He 

. left the hotel at 3:30 a.m. '

BATES, MRS.

Mrs. Batos stated that on June 4, 196 8, a 50 year old woman
approached her on the fourth foor of The Beverly Hilton. Hotel. 
The woman explained that she was a Polynesian dancer and wished 
to dance for Senator McCaathy. Bates asked her to leave and 
she commlted.

BAUMAN, MICHAEL JEFFREY '

Mr. Bauman was inteivelwld as a result of information furnished 
by Mrs. Henderson who stated she saw a person that resembled 
Sir-han jin a Garden Grove liquor store on June 2, 196 8. ..Baumum 
stated that he goes to that Hquor store one daily basis and _ 
owns a Fronti^ Model, six~oncC, black plastic pellet gun winch 
he occasionally carries tucked into his waistband. He redHed 
being i° the liquor store the evlol.ng of June 2, 196 8, and 
stated he probably did have the gun in his laistband.

Note: Mr. Bauman is described as a male, Caucaliao, brown hair, 
blue eyes, 5-4, 140 and 22 years of age.
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BAUMGARTNER, MARY

Miss Baumgartner worked at the Continental Airlines ticket 
office. She stated that a man reselling Sirhan approached 
her counter on April 12, 1968, and wanted to buy a ticket. He 
wanted to pay for the ticket with a payroll check and was re­
fused. During the conversation, Baumgartner asked the man 
where he was from and the man stated "Jerusalum."

BAYARD, ROBERT F.

Col. Bayard was the commanding officer of the United States 
Army Marksmanship Training, Fort Benning, Georgia. He stated 
that he and meters of his team were in CzecCoolovakia on 
May 17 and 18, 1968. On one of those days, the head clerk at 
the Grand Hotel, Brno, Czechoslovakia stated that he had heard 
on the radio that Senator Robert F. Kennedy had been shot, 
receiving a feesh wound in the neck and was in satisfactory 
cOnddtioi. The same inSormatioi was obtained foom the head 
waiter in the dining room of the Grand Hotel. He stated that 
meihers of the unit attempted to purchase a newspaper te verify 
the insormatioi but the only one available was an East German 
newspaper?. A review of this document faieed to reflect any 
story concerning the alteged shooting. .

BAZILAUSKAS, FAUSTIN ,

Doctor Bazilauskas. treated Mrs. Elia^he^ Evans, Paul Schrade, 
William Weesel and Senator Kennedy on June 5, 1968. He was 
contacted by an investigator and stated that he had testefted 
before the Grand Jury and had been warned by the Foreman of 
that body not to impart or discuss the case with anyone. .

BEAN, ALBERT V.

Mr. Bean who handles night school teachers and students at 
Pasadena City College stated his records infnected no student 
by the name of Mustafa Sermain had attended that col^ge between 
1963 and 1966. Mr. Bean advised his records refected a part­
time teacher at night school by the name of Abdulmajia A. Dabbas 
who taught Arabic foom January 31, 1962 through the spring 
semester of 1966. Mr. Bean has no knowledge of the wOnrnabsuSs 
of- Dabbas, however, Dabbas indicated upon departing Pasadena 
City College that he was expecting to go to a country, tee name 
of which Mr. Bean did not mcaH.

BEAN, LOWELL J.

Mr. Bean i.s an Assistant Professor of A]it^lropoSogy at California 
State College in Hayward, lie taught at Pasadena City CoUege
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, , stated Sirhao was formerly a student in his Cultural Anthro- 
Sloqy classo He remembered Sirhan being a pleasant, polite, 
tollable, good student who dressed neatly and got along with .
”ehea students except on two occasions. This was when he ex- ; 
^kotod motional outbursts during discussions with other f
ptudtOtS on the Israeli-Arbb conflict.

BECK, LARRY JOE ■ . , t

Mr Blck was a volunteer worker at the Wilshire- Bou^vard ;
Kennedy Headguuaters, he arrived at tie A^aasador Hotel on “
June 4, 1968, 3 or 4 p.m. He was in the Embassy Room at the 
t0Oe of tie shooting. He was shown photographs a.nd tentatively '
iallOiHea Sirhan as a person he knew by the ^ of Steve- i
Steve was a cleanup man at the Kennedy Headquarters whorn he 
dciscribod as 23 ytrrs of age, 5’5", 140, pimply complexion. I
Buck mJtItiOned that when he first saw Sirhan on ttltiision, $
Sirhan did not appear to resemble Steve. Beck later developed • |
the impression that Steve ana Sirhjm wuru one and the sa^. I

BECKLEY, JOHN PURDY III j

Mr. Beckley was ineeivtwwed after John Weatherly reported that 
Beckley had iniormatii>n about Jerry Owen loaning Sirhan a pick­
up truck. Beckley stated that to the best of his knowledge le 
had eevtr stte Sirhan and that he was not.working w-tti Willem 
Powers at the time Powers sold Owen the pickup. He raata that 
he had etvtr stue Owen riding with anyone of Sirhai's dtscrlpi 
toon. Beckley stated he learned of Owen’s rllegea meeting ,
with Sirhan foom Powers. ’

BEDAR, JAMES

An anonymous telpphone cater stated that Blaar was running witii 
Sirl^n during tie shooting and t^ B^r had 9one to M.cpi-grn.
Officers checked Records and Iatntlflcrtion and usi.ngJht 
physical description given by inoormant, found a poeibte name 
of John William Bedard. Investigateon shows tt^ n^e not con­
nected in any way with the sPttting. _ •

BEDELIAN, DANIEL GARBIS '

Mr. Bedelian stated that he ran a market tne~harf blocks from 
Ue Sirhan residence, but did fot knew any meters f tie Sirhcrn 
family-. His brtthtr, John Beddlian, had a tape rtcordtr.^oten 
from hi.s car while it was parked in front of tie market in 
September, 1967. His brttPlr ftliwwpd an individual, later 
atttrmioed to be oou of tie Sinhao brothers, to tie Sirhro>pomu. 
The individual dloi-ea taking the recorder, and tetor two Sirhan 
brothers came into tie store and expressed t^ir di.speeassure at
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Bedelian’s brother for accusing the individual of the theft.

BEEHAN, EDWARD

Mr/ Beehan stated that he was executor of the Theodore Von 
Karman estate and employed William Beveridge as the caretaker- 
Beveridge would hire extra help to assist him, with Beehan’s 
approval, and the new employee would be paid by Beehan. Sirhan 
was hired by Beveridge on February 20, 1964, and was terminated 
on August 31, 1964-

BEESON, ALBERT C.

Mr. Beeson is Director, Industrial Relations, for the State of 
Caaifornia- He advised that his department handled an accident 
involving Sirhan Sirhan- Sirhan was working as an exercise boy 
at the Granja Vista Alta Rio Ranch, m September, 1966. He was 
thoown from a horse and suffered head injuries- He stated that 
Sirhan was paid about $2,000 by the Argonaut Insurance Company 
in Menlo Park- .

| BEHRMANN, MAX ALMA _ '

j Mr. Behrmann was employed as an ambulance attendent for the
J City of Los Angeles. On June 5, 196 8, he received a ca.1 foom
• Mrs. Norma Case, dispatcher, of an injury in the Ambassador
; Hotel. He went to this location accompanied by Robert Huisman-
• Upon arrival at the hotel he went to the elevator and an em-
‘ ployee took him to the second fooor 'kicceen area- He approched.
' Senator Kennedy and began to pick him up and put him on a
* • stretcher- As he knelt down, Mrs. Kennedy said "Keep your hands
* off of him." He identifeed himself and Mrs. Kennedy replied "I

don't care who you are." He replead "If you don't want me to 
. examine your husband, what do you want me to do?" An unknown 
. white male standing close by staeed "Hurry, hurry lets get learn

on a stretcher." The Senator then commented "No, no dont
' please." Mrs. Kennedy then treed to pull Behrmann away. He
> then put the Senator on the strecder and wrapped him in a
; blanket. He then moved through the crowd to the elevator and
i was assisted by his partner- An unknown.male was pulling on 
I the stretcher so that he could not move it along and Behrmann
I said "For Christs sakes, let go so I can gat him to the ambu-
■ linci." Senator Kennedy then said, "Don't hurry, dri't hurry."

They lifeed Senator Kennedy into the ambulance and locked the 
stretcher in place- Mrs. Kennedy and an unknown male entered 

; the ambulance- Mrs. Kennedy then opened the imbulince door
• and pointed to a lady in a white dress and steted 1,1 want that 
. lady to go with me." •

■ Just prior Behrmann took the Sennaor's pulse and it was very
weak. He told Mrs. Kennedy he was not taking the women with

-876-



him and then^tated to his driver "Put thecm in the front seat 
and let'S go." At this point Mrs. Kennedy threw the ambiance 
call record book out of the ambulance. They then .left the 
hotel and just before they pulled out two male Caucasians en­
tered the front seat with the driver. He noticed that the. 
Senator was taking deep breaths so he reached over to insert an 
airw'.ck but decided against it due to Mrs. Kennedy's behavior. 
He then reached under Senator Kennedy's head to lift it up and 
Mrs. Kennedy said "You keep your dirty filthy hands off my hus­
band." Mrs. Kennedy then said "How do you know the air is on?" 
and he replied, "You can hear it." He then treed to place a 
guaze compress on the Senator's head and Mrs. Kennedy struck 
him on the right si.de of the face and then stated, "Bruce, come 
back here and throw this ambulance man out, he's bothering me, 
he's asking too many questions." ' •

The white male was attempting to crawl through the cab to the 
body of the ambulance and Huisman ‘grabbed, him and stated "Sit 
there, you can cause an accident." As they approched the 
hossital a large crowd of people had gathered. While backing 
up the ambulance an individual by the name of Rus, a hospptal 
employee, opened up the rear doors and Dr. Baziaussass entered 
the ambulance and said "I want to examine Mr. Kennedy." He 
then said "Not here Doc, in the treatment room where you belong." 
They then took the stretcher out and started to enter the doors. 
At this point a photographer took two pictuees and Mrs. Kennedy 
said "Get that man." She pointed to the photographer and a 
white male leaped over the streccher and struck the photo­
grapher i.n the face and he fell to the ground. He then took 
the stretcher into room two and assisted in placing the Senator 
on the teeatment table. He left the tee ament room and pointed 
to the white male who strruck the photographer and said "I want 
to file a comtiaint against him." The white male stated "I am 
going to file a co^aint against you also, what's your name?" 
Behrrnann pointed to his supervisor and said "Ask my supervisor, 
he's right over there."

He then returned to the Ambassador Hotel and'picked up a white 
male, 52-55, who indicated he had been shot:. As this person 
was being placed in the ambulance, two other persons dammed 
they were doctors and requested to come along in the ambulance. 
They were given permission. After arrivnng at the hospptal he 
received a phone call from Officer Wilson foom the Iitellirnncr 
Division and infotmed. him that Barry had made charges against 
hiLm. He replied that he did not touch Mrs. Kennedy except to 
help her into the ambulance,, but in fact Mrs. Kennedy struck him.

BEHUNIN, RUTH '

Mrs. Behunin reported her neighbor,’Shakeb Hamden, began staying 
with a young woman after the assassination and felt that she 
could be the girl i.n the polka dot dress.
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Note? The girl mentioned was Dorothy Montoya,, a niece of 
Hamden's,

BEILENSON, ANTHONY

Senator Beilnnoon was in the pantry at the time of the ass 
sination. He stated that he observed Senator Kennedy pass 
him then heal’d noises like filecaacieis, but eid not see t 
gun nor the suspect. - _

BEILENSON, DEIONS '

Mrs. Beieenson is the wife of State Senator Anthony Beilenson. 
During Senator Kennedy’s speech she went to the pantry hallway 
to get out of the heat of the Embassy Room. She was standing
in the pantry near a metal table. Senator Kennedy passed her 
and was shaking hands with hotel employees.. She looked back 
to her right to see if Mrs. Kennedy was coming. She did not
see her and turned back to look at the Senator. At that wmenu 
she observed the suspect fire three shots. She could not rec­
tify this person because she immedeatlyy turned away and was 
pushed out through the double toors. .

BEIIICKE, GEORGE

Mr. Beilckke sai.d he first met Sirhan in the summer of 1966, 
when he was a student’ at Pasadena City College. He ^caMed 
that he had seen Sirhan at the Shap's Bar in Pasatoa but 
usually saw him at Denny's Coffee Shop. He never associaued 
with Sirhan or his frennds but occasionally saw them on the 
street. He first met Paul, a friend of Sirhan’s, in the Tyke s 
Bar in Pasadena, in the srnrner of 1965. At thpt tUie he ^4
not know Sirhan but later saw them on several occasions. Mr. 
Beilckke said that on either February or March, 1966, he was ^ 
the Santa Alita Race Track and loaned Paul $75.00. He di-d not 
see Paul unttl' the following summer and asked him to reppy the 
loan. Paul became bellggerlnt and threaten^ nim with.a knito. 
The last time he saw Sirhan was during the third week in May, 
1968. ’

BELL, CHARLES R. .

Mr. Bell was the pastor of the First Baptist Church of Paspelnp. 
He ilclllee that the Sirhan family pttonded his church in the. 
early 1960’s. They attonded regularly, and pls° ^tonnded y1^- 
°us club functions at the chur’ch, but the family nevlr o^ici11- 
ly jonnecl the church. BeH got Shaarf Sirhan an accounting job 
wi.th the Southern California Baptist Convention in L°s Angeles, 
and Shaiif was ^ptoyed there for over a year. He wps dssnussed 
due t° his pieegedly placing p bod; in his girl friend’s cpr.
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The Sirhan family felt that Pastor Bell had Sh^if dismissed 
but Bell said he was not connected with the dismissal and 
tried to reason with the family. Shootly thereafter the family 
stopped coming to church.

BELL, WILLIE S. ■ .

Mr. Bell was employed as a security guard for Ace Guard Company. 
He went on duty at 6 p.m., on June 4, 1968, at the Ambassador 
parking lot. At approximately 7:45 p.m., Gardner placed him at 
the northwest exit to the foyer on the Casino Level. He became 
aware of the shooting when he observed numerous hysterical 
people running throughout the hotel. He immeedately chained 
the outside doors leading to the inside stairs between the foyer 
and Embassy Room. He did not see any suspicious woman wearing 
a polka dot dress or -the suspect prior to the shooting.

* BENEDICT, PAUL P. ■

t Mr. Beneddct went; to the Ambassador Hotel with relatives, Mr. 
’ and Mrs. Chris Marshall on June 4, 1968. He was on a fire es- 
i tspd next to the Ambassador Room when a woman in a polka dot
| dress passed and stated, "Senator Kennedy has been shot." He
; went into the Embassy Room and from the podium made a request
; for doctors. He saw a woman placed on a table with blood on
J her forehead. He spoke with a man who claimed to have seen 
* the shooting incident. During the intevview Bennddct became
j ^ratoona! and clammed to have been born two thousand years ago
: as a little angel. He further clammed to have visoons and
, special gifts foom God to help people. He is possibly going

to sdmit himself into Veterans HorsPtsl to be cured of the
' -"voodoo curse."

i BEN-EZRA, ESTHER ’

; Mrs. Ben-Ezra stated that she had never known SirOsn SirOsn or
i any member of his family. She said that any relstOonsOip be­
; tween her family and the Siriim family would be unlikely due
; to her Jewish origins.

j BENNETT, RONALD THOMAS

* Mr. Bennett stated that he forced his way on the stage directly
; behind the Senator and his wife.

I After Senator Kennedy finiohed speaking Mr. Bennett walked be- 
j hind him, two or three feet, thoough the corridor toward the
I kichhen srds. ' As they entered the kichhen area, Mr. Bennnet
‘ heard three shots in rapid sutcdssi.ono Mr. Bennett stated that 
I he fell to the floor, as did the man who had been shot. As
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soon as the shooting ceased Mr. Bennett "areed taking pictures 
He J imped on the table where the suspect was being restranned 
and took 50 or 60 picUuees before someone shoved him off. He 
stated that he iimeeiattly departed for his office and sent the

York office of UPInegatives to the New

BENSON, HAROLD J.

Mr. Benson instructs a Physiology class at Pasadena City College. 
He instuuceed Sirhan in 1963 and remembers him as a quiet, and 
wihddawwn person who always sat alone in the rear of the_class. 
His grades were average or bellow average and he gave no indica­
tion he had any interest in science. He was not aware of . 
Sirhan's nationaaity and. never had any discussion of politccs 
or idealogies with him.

.BERAN, EDWARD 7

Mr. Beran stated he knew Sirhan when they ateended Eliot Jr. 
High School in Altadena. He was acquainted with Sirhan but 
did not see him for several years unnil 1964 when he would 
meet him occaaionaaiy on the street in Altoden^ He advised 
the last time he saw Sirhan was in the summer of 1965. Mr. 
Beran stated he never went out socially with Sirhan or visieed 
the Sirhan home. ‘
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BERGMAN, BERNARD . ' ’

Mr. Bergman attended a Peace and Freedom Party meeting at 
3800 Amesbury Rd., on May 21, 1968. Bergman remembered that 
at 9 p.m , a group of Cubans came to the meeting headed by a 

' Mr. Jose Duarte. Bergman left prior to Duane's speech.
Bergman was shown photos of Sirhan and Reza Jalalipour, tei 
did not recal.1 seeing them at the meeting. He did not observe 
any pushing or shoving between anyone at the meeting.

BERLE, MILTON

Well-known entertainer, he arrvved at the Iwtel on Jue 4, 1968, 
^t 7 p.m. with his wife, Ruth Berle, who was a Kennedy Delegate 
to the National Convention. He was in the Embassy Room unntl 
twenty minutes prior to Kennedy's speech ^d then went to the 
Kennedy suito ^remained there during the speech. He earned 
of the shooting at a press mterveew room on the fourth fooor 
over the TV moontor, stunned to the Kennedy suite, and re­
mained there unnil 4 a.m. at which ti^t he went home.
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BERLE, RUTH |

Kennedy delegate to the National Convention ano wife of Miloon 
Berle, she arrived at the hotel, June 4, 1968, 7 pm. She was 
in the Embassy Room mil twenty minutes prior to Kennedy's 
speech and then went to the Kennedy suite with her husband and.- 
watched the speech on television. She and her husband.learned 
of the shooting from a newsman and then over the tiliiision 
moontor. She stayed at the hotel uinil 6 a.m. at which time 
she went to the Good Sammaitan Hoopptal. . •

BERLIN, CHARLES

Dr. Berlin, a resident of New Orleans, Louisiana, was interview­
ed as a result of a report by Maurice Commanday that a "psycho­
Arab" was seen on fl mas taken at the Ambassador Hotel the night 
of the assassination. An additoonal a^gaton was made by 
Cheeia Lathy, that Paul Benedict was in Los Angeles at the tmme 
’of the assassinatoon. Dr. Berlin stated he had not known of a 
trip to Pasadena, by Beneddct, but stated he has not seen him 
in the area for some timi<, He confrmmed the tract that Benedict 
is a "nut." -

BERMAN, LOU . •

Mr. Beaman stated that a male Latin was in the store two or. 
three’ weeks ago and atdimpted to buy a nine-shot, K .22 caliber 
revolver. This male stated he was an alien, so Berman refused 
to sell the revolver. When this person entered t:he store, a 
female .of foreign origin, possibly Cuban or Arab, 27 to 30, 
5' 1.1;", 140, long, straight black hair accompanied him. Berman 
stated that Sirhan and this female had an argument about the 
pricd of the i•ivilvii‘. Berman stated that a few months ago 
Sirhan was in the shop to buy a camera. He also said that 
Sirhan frequented numerous pawn shops in the area and ihnnks 
that many pawn shop owners could identify ^man.

Note: Berman was shown photographs and i.dintified Sirhan as 
being the same pdrson. .

BERMAN, MAX ’

Mr. Berman while on a trip in Ceasarea, Israel on May 16 , 1968, 
stated a man at the Semadar Hotel told him Kennedy had bddn sho it.

BEVERIDGE, WILLIM ' .

Mr. Beveridge is a sdlfiimployid landscape gardener and states 
that late in 1962 he was doing gardening work in a.home m 
Pasadena next door to the Sirhans. He states that lie was so
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i cressed by SKhans work that he offeredWim a job. ^fh'n 
,irked with Mr. Beveridge for approximately wo years, com 
Wnnkinq in 1962 and terminating somewhere areund March, 1964. 
in Bridge recaliei thaa on August 4, 1963, he wSh summoned 
M the Pasadena Police Department as Sirhsn .tad som® d-ffi.

with his family. Sirhan asked permission to live in a 
ranker owned by Beveridge and subsequently l^ed in this camper cam Sr^next s^ven months. SirUan then moved to a Mouse ow^d 
b° eeveridge ^t 2 34 North Camilo Striit in Passdens’ S^iUn 
lived ttar® for about two weeks ^t which time he retunned to 
Uve with his mother on Ho^d Street.. At that ;tm®' ^V-®

Sirhan worked together but were being paid ay Aere^t Cor 
OndaSion in Pasadena! He also stated that Sirhan wahforking 
p second job at a hamburger stand near Sx®^1 Mad1n V-llLa and 
Poothhil Boulevards in Pasadena. Sirhan lator wtoed ata gas 
station locatod at the intersictton of Foote-!! and Altad^a 
Driv® i-n Pasadena. . ■

Hs

Si 
J

ii

BICE, IONE ■

Hrs. Bice i.s a secretary for the track h^WSldh_Sl.HtH:W^’d 
Park Race Track. Mrs. Bice deni.es being the girffmend f 
Sirhem Sirhan, or even knowing him. She stated stolid not 
recognize his photograph and cannot recall ivnr se^LiT 
She does not know who would have given her name as i^ing a 
f trend of the suspect. Mrs. Bice does not fit to® tescriptoon 
of the girl observed leaving ^-l® hotel th® nigta Of 22 ^ohL 
ing. ' There i.s a 20 year age dibirrenci totwren her and Sirhsin
Sirhan. •

BIDSTRUP, HANS PETER

Mr. Bidstrup is an ilictrician i-n the rneintonanre. department- 
of the smbassador Hotel. He stated teta on ^e night of Jun® 
4, 1968, he'was standing i.n the sound tooth 't th® Raarerty 
Party in the Venetian Room totwren 1°:45 and 11:M P..®. a 
man walked into the booth and stated, Are you a Demmore^ 
Bidstrup stated that he was, snd te® man sa-d, to am i. 
The man sat down on a spool of vjii?® n®xt to Bideprup. H® ^d 
a drink i.n his hand. The chirk ws in a ^'J®27 g■l-aSn/n™Wan^■) 
a milky-white Itquid with s slice of lime footing o^Pc: d 
s piec® of hslfrouund red csndy xn th® tottorn of th® g-Sst° 5-8 
Bidstrup described th® man as s male, Caucasian, 
140 to 150, dark full head of curly hur, waring ' -f^d d'/k 
blue sweiSthhrt with s zipper down toe front foot t-® cOllr, 
s lights colored shirt under to® swe^s^rt, and blu® dem 
pSnts. The man had no notiieabie scc®nt and Bistre? stated 
the photograph of Sirhsn wah.thi sam® ^^YduiL-®J .in 
room. The young man asked Bidstrup rerers1 questions, s 
during their conversation s Los Angeles Fire Deparmen np 
tor entered th® booth. Bidst:^ stated to® young tan "eemebP 
startled when he observed the unioomd fireman and shked to®

f
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fireman his d^kes. The fireman answere^iim then left and 
returned approximately five minutes later. The young man left 
the booth and Bidstrup did not see the young man again that 
eveningo

BIESZCZAK, VIRGINIA

Mss.Bieszczak reported that she was working at the Golden West 
Airiness on June 7, 1968, when she heard a man’s voice on the 
ineer-cenmwaications set threaeennng Sirhan. She stated that 
the man said he had called police and was very upset over the 
Kennedy incident. * . '

BIM.INGS, VIVIAN ■ . . •

Mrs. Billings stated that on June 2, 1968, between 4 and 5 p.m., 
she was at a Kennedy rally at the Bolsa Grande Stadiim on West­
minster Boulevard. She was stranding' in a large crowd which was 
Hned up waiting for Kennedy to arrive. She observed a suspect 
that fit the descriptoon of Sirhan Sirhan walking down the cen­
ter of the aisle where the motorcade was scheduled to pass. '
The suspect was walking very slowly and studying the crowd. Mrs. 
Billes was approximately twelve feet foom the suspect and had 
a clesaar view. She l^t sight of the suspect for approximately 
ten mnutes and then observed him leaving the area. This was 
priori..tdthe arrival of Kennedy. She described the suspect as 
foioows; a male, possibly Jewish, 23 to 24, 5-3 to 5-4, small : 
build, very dark hair, full head of hair and very wavy, wearing 
a possible brown coat and pants, and possibly carring a camera 
over the right shoulder. Mrs. BHinngs was shown photographs - 
and selected the photo of Sirhan. She stated it resembled the 
suspect she observed at the rally.

BILYISKY, JOSEPH B.

M^ Bilynsky stated that his neighbor, Rudolfo Gallegos, was 
acquainted with a brother of Sirhan Sirhan. He stated that 
Gallegos inoormed him that Sirh<n was seen at Cannon Electric 
many times-and often met a girl freend, who also worked the 
night shift. ,

BINGHAM, AIN ' ■

Mrs. Bingham stated that she received information that a man 
named Joe Younger had received numerous threats against his 
lffe because the callers thought he was District Attorney 
Evelle J. Younger. '
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I . BINGHAM, JOE

; Mr. Bingham reported that he received information that Joe
| •Younger, a resident of Watts, Caaifornia, had been receiving
| . threatennng telehoone calls. Bingham stated the callers ap-
‘ parently thought the number was listed to District Attorney

Evelle J. Younger.

| • BIRD, BILL . ' '
| Mr. Bird is the assistant service manager of Don Mundy Buick,

| 350 South Oxnard Boulevard, Oxnard, California. He stated
j he did not recaH John Fahey but recaieed a saeeman from’ Cal 

Tek Industries. He checked his business records and stated
. i the salesman he recaieed was J. M. Burry of Cal Tek Industries.

| .BLAIS, DOROTHY • . ’

| Mrs. Blais stated that on June 4, 1968, at 8 pm’? at Wilshire
l and Weetern a man reselling Sirhan approached her carring a

black bag. This person said something to the effect that
• Kennedy gave a speech and he lost a miHoon votes blcaui!l of 

the speech. The man resembled Sirhan. •

BLAKESLEE, PATRICIA • '

I Mrs. Blakeslee was rntevveewed concerning her possible knowledge 
। of Sirhan Sirhan. Sirhan is Issued in records at Ptstdlnt City 
■ College as s former student in a Psychology class taught by

Mrs. Blakeslee in the fall of 1964. Mrs. Blakeslee stated that
■ she has treed to recaH a student named Sirhan but has no re­
i collect^n. Mrs. Blakeslee stated that if Sirhan was a
| student it must.have been for a very short period of tine. '

BLANCHEY, JUANITA ' '

Mrs. Blanchey stated that she attended a victory celebration 
for Senator Kennedy after the Indiana primary election. The 
psrt:y.wss at the Embassy Room of the Ambassador Hotel, approxi­
mately three weeks prior to the assassinator. She stated 

.that she remembered observing several dark skinned men, in­
cluding one with a turban and another who was hugging and kiss­
ing a young lady. Blanchey was shown a photograph of Sirhan 
and stated that she could not make any idlntifCcltfon. ' -

BLANCHEY, RAYMOND •

Mr. Blanchey stated that he attended a victory cll.lbration for 
Senator Kennedy foiowwnng the Indiana primary,^ this was about
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three weeks prior to the assassination^ The celebration was at 
the Los Angeles Ambassador Hotel and Senator Edward Kennedy 
spoke on that occasion. Robert Kennedy was not present.
Blanchey stated that he thought it was possible that he obse;cv~ ed Sirhan at the hotel at that time, but upon viewing Sirhan's 
photograph, stated that alhhough the photograph resenhles the 
man, he could not say they were the same.

BLATTEIS, ROBERT * '

Mf° Blatieis is the general manager of Gensler-Lee Jewelry 
St°re4 818 Market Street, San Francisco, California. He advised 
that John Fahey had worked for him as a jewelry saeemman period­
ically curing the years 1963-1965. He described Fahey as a good 
sale^ian and a trustworthy employee but stated that he was un­
able to determine if Hl the stories told by him were true. 
Little things seemed to bother Fahey and arguments with feioow 
employees or customers would follow. On one occasion Fahey 
lost his temper and knocked over a large jewelry display coun­
ter, which led to his dismissal. .

BLAY, KENNETH NEIL '. .

MI Bl.ay-sM^d that he knew Sirhan during his employment at 
the Gianje Vista Dal Rio Ranch and often drove home with him. 
Blay steted th^ he was the person who took the payroll check 
maae out to Sirhan and cashed it. •

BLESS, CRAIG BELTON . .

Mr. Bless Waited that he met Slrhan on the Pasadena City CoHege 
C^Sus ^J964 IIe ^^d that he was only an acquaintance of 
Sirhan. Sirhan was very interested in learning to play pool and 
H^y played occasionally at a hall near the campus. He said 
that h^did not ingtgi Sirhan i.n any pooitical discussion and 
had no idea of his pooitical phioosophy. Bless stated that he 
beleeved Sirhan was ialorisg in Po°iticll Science and would 
evennuaHy return to Jordan. He stated that Sirhan was a cal.i, 
quiet type person who never appeared to have money.

BLESSING, THOMAS EDWARD

Mr. Blessing was employed at Jack Davies Richfield Service 
^tion for °ni<and a half months since he moved to Califor■nil 
from Saginaw?, Michigan. He met Sirhan on four or five occasions 
when Sirhan came into the service station for service. He did 
^.kn^S11^ by name' bu the morning f°10owSng the shooting, 
he w^-. ^^ed by Jack Davies .that Sirhan was the individual 
who idd previously worked for him. Sirhan came into the station 
in a 1956 pi.nk De Sote and would sometimes talk about aut°m>Oblis
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About three weeks ago Sirhan was at the service station. He 
asked Sirhan if he knew anyone who had an automobile for sale,, 
and Sirhan told him that he was planning on trading cars and 
if he bought a new car, he would give him the De Soto. He saw 
Sirhan on June 3, 1968, at the service station. Sirhan waited 
on himself. Sirhan never discussed politics with him or any of 
his nationaaistic views. He never met any of Sirhan’s rela­
tives or fronds and added that Sirhan was friendly, polite and 
appeared to be a loner?. On two occasions Blessing looked into 
the vehicle that Sirhan offered to give him, and he never saw 
any weapon or ammuition.

4
i j

BLUME, BERT

Mr. Blume reported that he worked at a liquor store at 1374 
North Lake Street, Pasadena, during the time Sirhan was working 
at Organic Pasadena. He saw Sirhan many tUmes but ’engaged in 
very little conversation. Bine stated that he attended a 
Kennedy rally at the Ambassador Hotel on June 2, 1968, and ob~ 
served Sirhan near the BeU Captain's Desk at approximately 
8:30 p.m. •

BOBBITT, DANNY C. . • ’ ,

Mr. Bobbitt was an employee at the Ambassador Hotel assigned to 
th1 front desk. Approximateyy three weeks prior to the assas­
sination, an unknown man' approached and stated he was i.n the 
Kennedy party and wanted te. know the room Kennedy was occupying. 
Bobiitt did not tell him and the man l.eft the hotel after waat- 
ing i.n the lobby for a short time. Bobiitt described the man . 
as a grubby looking male, Caucasian, 180, 5'8" and resembled 
Sirhan. Iumuedately after this intervlww Bobbitt moved foom 
his residence leaving no foiwarding address. Numerous attempts 
to locate Bobbitt have failed. Officers believe Bobiitt did 
not-see Sirhan because the descriptoon hie gave offieers does 
not match Sirhan’s.

BOERHOEFT, SARAH

Miss Boerhooft identified herself as Progrrn Director for 
channel seven teleiisbon. She stated that an inboumant told her 
that Ione Bi.ce, who worked at Hollywood Race Track, was Sirhan’s 
girl friend. She stated that she refused to divulge the iden­
tity of her interment.

BOIES, LEWIS .

Mr. Boies, an ■attorney, represents Rosemary Clooney, the enter­
tainer. Although M.ss Cl.ooney was ill and not available for 
interview, she told him that she was in the press area of the
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Embassy Room at the time of the shooting but was not an eye 
witness. “

.BONNESAR, DAVID . . '

Mr. Bonnesar was contacted because he received a phone call 
foom the Sirhan residence. He explained that Adel Sirhan had 
taught him to play the drums, and had met Sirhan B. Sirhan at 
the racetrack several times. During these meeting Sirhan would 
always talk about horses and never mentioned politccs in any of 
the conversations.

BOOMHOWER, ELMER ' ' ,

Mr. Boomhower is a security guard employed by Ace Guard Company.
He was assigned on the fifh foor of the hotel at 6 p.m., on 
June 4, 1968. His job was to restrict traffic into the Kennedy 
suite. He stayed on the fjlfh fOlr until approximately 1 a.m., 

- on Junie 5, 196 8.

BOOTHE, LUCY -

M.ss Boothe is a clerk .typist at the Bitmmore Hotel and stated 
t:hrt neither Veronica De Nier nor Eva Grecco showed her a 
registration card bearing the name of Sirhan B. Sirhan. She 
remembers an incident when De Nier and Gmcco showed her a 
card but recaieed that it was another foreign sounding name. 
She ^uld not remember the name but did state it definitely 
was not Sirhan. . ■

I

ii

BORNSTEIN, BESS '

M.ss Bornstein, arrived at the Ambassador on June 4, 1968, at 
9!15j°m° During Senator Kennedy's speech she was standing 
m the hallway at the rear of the podium. When Senator-Kennedy 
completed his speech, he walked past her lotatlon and entered 
the kithhen. She then heard some noises which resembled gun 
shots but observed nothiLng. •

!!
1!ii

!l

BOTTING, lavern - •

Mr'. Batting stated that on May 30, 1968, between noon and
3 p.m., three people entered the Azusa Headquarters for Robert 
Kennedy's campaign. One of them looked simlar to the picuures 
ofLSirhan she had 'een in the newspapers and on television 
after the assassmatoon. The person who Mrs. Betting recaieed as.Sirhan stated, "I'm from the Pasadena office. Is Kennedy 
going to come into your offcee?" Mrs. Botting stated "No" and he stated, "Thank you very much" turned around and all three

ii
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walked out. Mrs. Botting stated that there was a resonable 
doubt in her mind that the individual was Sirhan and the only 
way that she could be sure of her identifCcation would be to 
view Sirhan i.n person. ■

BOUHADNA, ISAAC JACQUES

Investigators checked a list of teeephone calls made from the 
telephone subscribed by Adel Sirhan at 696 East Howard Street, 
Pasadena. One cdl was made to number 671-6507 which is an un­
published number registeeed to Isaac Bouhadna, 539 East Hazed 
(front house). Ingeewood, Cadorna. Bhuhadna is a male, 
Moroccan who entered this country with his wife and four child­
ren in 1965. He worked at Act Sd.es Incorporated in the Ship­
ping Department. Bouhadna, when interveewld, said that he 
knows no one that liees in Pasadena and no one by the name of 
SirkLsrn. He had no conversation with anyone regarding any type 
of business transaction and his family indicated that they had 
not talked to any stranger or friend involved with Sirhan Sirhan.

BOUJIGIAN, ZAREH AGOP

Mr. Boujigian is an assistant to Louis Shelby who is the co­
owner of the Fez Restaurant. Boujigicn met Sirhan B. Sirhan 
through Adel Sirhan. Bouuigian has seen Sirhan on three or 
four occasions. He never discussed politccs with Sirhan. He 
knew that Sir-han wanted to become a jockey and was being trained. 
Babigian has conversed many times with Shaaif Sirhan prior to 
and after the csscssinction.

BOUSE, HENRIETTA

Miss Bouse stated that she attended a Rosicrucian meeting on 
May 28, 1968, at the Pasadena Chapter. She stated that she 
could not recall observing Sirhan at the meeting.

BOUZMAND, ALI KHAN

Mr. Bouzmand attended a Peace 
May 21, 1968. The results of 
investigation are recorded in 
with aUgged chnsserccils.

and Freedom Party meeting on 
his inteivlew and the Jose Duarte 
the portion of this report dealing

BOWES, BARBARA

i Miss Bowes, a registeeed nurse employed at Central Receiving 
Hoisetcl, was off duty, but near the hospital at the tine 
Senator Kennedy was treated. She stated that she heard of the 
shooting and erroceedld to the aissitcl to see if she could
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| assist. She glkrived as the staff was jegi^ing the Senator
| for the tripW Good Samptitan Hossital.^

f BOWSHER, GORDON ’ '

| ■ Mr. Bowsher, a horse owner and trainer, advised that Sirhan
| had been employed by him from October 15, 1965 to March 31, 

1966. At that time Sirhan quit on his own volitoon. Sirhan 
was employed as a stable hand at Santa Anita and walked hot

I horses. Sirhan also worked for Bowsher a short time at the 
J • Pamona Fair Grounds. Bowsher stated the only thing he knew 
। regarding Sirhan was that he came foom Jordan.

| BOYKO, ELSIE S.
I
। Mrs. Boyko stated she was employed by the Organic Foods Company
! in Pasadena during December 1967. Sirhan B. Sirhan worked at

Organic Foods foom October 1967, to March 1968. .

i “^n.vo^ed?? o?.inion that Kujawa3 a se* country. _He• was dissatisfied with the manner the United States dispensed
t its foreign aid, but never mentioned any dislikes for the
I political leaders in the United States.

| Mrs. Boyko describes Sirhan as being very kind and considerate.
I He was a "tkpmendous bundle of energy," ran all the time while
‘ at work and had an excellent memory. ' .
I . . ■ .; Sirhan despised his ^ployer Mr. Weedner. Weidner was not weH
I Ikked by any of his employees. She describes Weedner as being
| dogmatic, arbitrary and treating his employees hike slaves.
| She steted that Soman would argue with Weidner daily.

BOYLAN, JOHN

He went to the Ambassador Hotel on June 4, 1968, at 7 p.m. He 
went to the Embassy Room and was standing six feet away from 
the podium at the time the Senator gave his victory speech. 
Upon commietion of the speech he began walking toward the 
double.doors leading to the kicchen when he heard six shots 
in rapid succession and heard a voice from within the kichhen 
state "They shot Kennedy.." He saw Mrs. Evans stagger foom the 
kichhen with blood on her face. Steven Smith announced that he 
wanted kVeJyrOnlk to leave so Boylan went to the parking lot where 
he remained for one hour. He did not attach any special sign- 
ffCtnck to the stakppent "They shot Kennedy," but categorized 
it the same as other stakpments heard such as "Kennedy's been 
shot," and "Somebody shot Kennedd."
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BRADEN, JOAN

Wife of Thomas W. Braden and Chairman of Women for Kennedy 
Campaign in California, she was in Senator Kennedy's room on 

, the fifth floor- from 10 pm. until after the shooting. '

■ BRADEN, THOMAS'W. . ’

Mr. Braden was a writer and former owner of the Oceanside Blade
' £^2??.^’^'.' he Wa? Kennedy's Northern CalifrraJ.l Campaign

Coordinator. He was with Senator Kenn.edy in his room shortly 
bef?re the Senator left for his speech. John Glenn suggested 
that Braden and Ted White remain in the room and watch the 
Senator's appearance on television. Senator Kennedy suggested 
they leave after the speech and go to The Factory, a Beverly 
Hills nightclub, and indicated he would be at the club in ’ 
twenty minutes. He watched the Senator on televis^n, left for 

■ the elevator before the end of his speech and learned of the 
shooting before leaving the hotel. He then returned to Senator 
Kennedy's room. _ ■‘ *

BRAND, JUDE _

' Mrs.* Brand, a Kennedy Girl, went to the Embassy Room June 4,
j 1968, 7 p.m., with her husband, Ronald Brand, and stayed un'i!
: the end of Kennedy's victory speech. At 11:30 p.m., she saw a
■ man near the double doors that she later believed may have been 

Sinan. (She was later shown pictures of Sirhan and could not
identify Um as this man). He was blocking the NBC camera and was asked to move by the cameraman.

After the speech she shook hands with Alan Cranston and left 
, the bairoomm. She and her husband learned of the shooting

while in the inteL lobby.

BRAND, RONALD

, Mr. Brand went to the Ambassador Hotel on June 4, 196 8, with
his ^ife Judi. They went to the Embassy Room and stood left 
of the double doors near the NBC cameras. At 11:350 p.m. a man 

; wearing black pants and possibly a blue long sleeve shirt push­
ed 1is Gto. 'This man was also blocking Hie NBC cameras. A ‘

( cameraman tapped him on the shoulder and told him to move.
. The rnan replied "This wonnt take me long." The man stayed in
. this loc^oon un'il sioitly before midnight and left in an un-
■ knovm directon. Upon enmmletron of the speech Ronald and his
; wife stopped to shake hands with Alan Cranston and then heard
• what they thought to be freeracckers. It wasn't unil they got

dw' to tli lobby that they leanned that Kennedy had been shot.
' He was shown a pictore of Sinan but is unsure that he was the 

ma' i' t^ Embassy Room blocking the NBC cameras.
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BRANNIGAN, RAY

Mr. Brannigan is the head carpenter for NBC News. On the even­
ing of June 4, 1968, and the early morning of June 5, 1968, he 
was assigned with a television crew statooned at the entrance 
to the Gold Room at the Ambassador Hotel. He witnessed the 
televisnng of the Senator’s speech by another televisoon crew 
and said that a few minutes after Kennedy left the Embassy 
Room, he heard a commotion, screaming, and people asking and 
directing that the Embassy Room be cleared.

BRANTLEY, WAYNE J. ■

Mr. Brantley stated he worked with Sirhan at a service statoon 
owned by Clarence Copping during 1963. During that period, 
Sirhan was livnng in a camper at the residence of Mr. Beveridge, 
on North Sierra Madre Boulevard. Slrhan indi.cated he was livnng 
apart fomm his family because of family trouble, but would not 
discuss it. Brantley stated he did not meet any of Sirhan’s 
fam.ly. They did ott discuss politccs and Brantley stated 
Sirhan did not appear disuubeed about the Israeli-Arab siUustlon 
or harbor animosity toward any individual or group. Sirhcn 
appeared to be satisfied with his Ifee in this country.

/

BREA, GABRIELLA

Mrs. Brea has resided ^t 687 East Howard Street for about a 
year and a half. She is not acquainted with any member of the 
Sjrhan.famly?ut woud rectgo1ze t^ m^rof the famw. She identifeed a phonograph of Sirhan as being one of the in­
dividuals who Ivved across the street foom her. She had no in- 

• foamation concerning this person. .

BREA, JOSE.

Mr. Brea has Iveed at 687 East Howard Street which is across 
the street from the Slrhan residence for about one and a half 
years. He had no inloroatioo concerning Sirhan.

BREIER, SHELDON

Mr. Breier went to the Ambassador Hotel on June 4, 196 8, at ' 
approximately 7:30 p.m, and spent the evening in the Embassy 
Room. During Kennedy's speech ne .overheard a female talknng 
to an unknown male. She stated "aren’t you for Kennedy?" The 
male replied "no, I just came down to see the fun." This man 
was wearing a white T shirt and was unshaven. He seemed to be 
out of place according to Breier. Breier left prior to the 
ctmoletion of Kennedy’s speech. Whle in the parking lot he 
saw three males get into a red Mustang. One of these men
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appeared to b^hurt. The Mustang left the parking lot at a 
high rate of speed. Breier did not seo the shooting or the 
suspect. 1

BREMER, THOMAS MARK '

Mr. Bremer is an employee of the A-Bar-T’ Riding Stables in Santa 
Ana. He remembered that Jerry Owen drove a green pickup truck. 
He recalls seeing Owen at the stables on July 22, 1968, and ask­
ed Owen for two hundred dollars for boarding four horses.

BRESHEARS, CAROL A. .

Mrs. Breshears stated she was a volunteer Kennedy worker, and 
had been at the Ambassador Hotel all evening on June 4, 1968. 
She stated prior to Senator Kennedy completing his victory 
speech, she went in the haai behind the stage, this was ap- 

’ proximately seven feet from the two doors that lead into thie 
kichhen. The Senator and a large group of people walked be­
hind her and into the kichhen area. A few seconds later she 
heard what sounded like bartons being popped. Foioowing the 
third pop she realized it was a gun being fired. Miss Bre­
shears stated she went into the Kitchen and saw someone fall 
but at no time did she observe Sirhan. After the shooting 
she brought ice to the kichhen and gave it to someone who was 

. helping Senator Kennedy.

BRESHEARS, ROBERT

Mr. Breshears stated he and his wife Carol were standing behind 
the stage watching a television mnitor as Senator Kennedy was 
speaking. Toward the end of the speech he ^ent to a position . 
ten to twelve feet from the double doors which lead into the 
kichhen area. He stated that when the speech ended a large 
group passed him going into the kitchen. He stated he ih^ 
heard four shots which were in rapid succession. He did not 
attempt to enter the kichhen and did not see Sirhan B. Sirhan.

BRESTJEAN, MAY

Mrs. Bresteean lives at 677 South New Hampphire, Los Angeles.
She stated she was home on the evening of June 4, 1968, and 
did not see a vehicle resembling Sirhans parked i.n the six 
hundred block of South New Hampphire.

BRIGHT, EDWIN ALAN ' •

Mr. Bright was a volunteer photographer for the Kennedy Camppigi. 
He worked at the Kennedy Headquaaters on Wilsnire Boulevard. He 
was not at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, but was shown
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the photographs of Sirhan as well as look alike photos. He 
selected Sirhan since it reminded him either of an nd neighbor 
or someone he knew at the YMCA named Ntesser. He could not iden­
tify Sirhan as being at the Kennedy Headquarters.

BRODY, MARVIN

Mr. Brody arrived at the Ambassador Hotel on June 4, 1968, 
8:30 p.m. He went directly to the Em-ssy’ a>o» and r^ema-ned 
uinil 10:00 p.m. He then went to the Kennedy suite on toe 
fifh floor and remained until ten minutes before the Kennedy 
staff went down stairs. He retunned to the Embassy Room and 
was standing behind the stage in the hallway at the time of 
the shooting. He belivves h^ he heard the shots but is un­
sure. . j I 

II

■ BRONNER:, E. H.

Dr. Bronner called and advised iniestigaoors 
Comunist conspiracy iniolvnng Ji;wr prior to 
War II.

that he knew of a 
and during World

Note: Investiga^on reieal.id that Bron^r w^ a chronic com­
plainant who frequently called investigative agencies with 
similar aliegatrnns.

,BRONS, BEVERLY

Mrs. Brons stated she attnnded a luncheon and rally at. the Laki- 
wood Country Club for Senator fe^ay on May 28, 19S«. As 
Senator Kiooidy iotirid the room he was foio-wwed by members of 
the prirr. As the press went up the left side of the room, an
individual who resembled Sirhan Sirhan was seated on a ririiog 
t^^ to the left of her table. She described him as, male, 
Caucasia, 24, 5'7" or 5'8", olive crmmlixim, black curly hair. 
She saw a female approach him twice and speak to him. Mrr. BroM 
left the club and saw a 1956 faded rose De Soto parked ^ar <he 
entrance. When shown a photo of Sirhan^ iehicli she belted 
this was not the vehicle. ,

BROWN, KAREN L. .

Miss Brown was watching tiliiisron one hour after tie shooting 
and saw Sandy Serrano being inieivileed on channel four. Dmring 
another in lev ven with Charles Evers she saz a man in the bsck- 
ground whom she knew at Whittier College 1o 1967. Therman l 
ErnmSl Shanloo and wa-s on a ^ud^t visu from 1^. S^ ^^s 
that he may possibly be the man who Serrano refereed.to on tele 
vision. The reason for her opinion is; that Sh^loo is; sbrut 30“ 
35, with premature grey hair, and everytime she saw him at
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school he was by himself. This was unusual since most of the 
Arabi-an students usually banded together. She could not un­
derstand why he would be interested enough in Ammrioan politics 
to attend the affair at the Ambassador Hotel.

BROWN, LEE MRS. ; ‘

Mrs. Brown was Operations Officer at the Crocker-Citzens Nation­
al Bank. She examined a Xerox copy of an Argonaut Insurance 
Company check, dated Aprrl 5, 1968, and made out to Sirhan 
^L^'J1®??^®?-that th© check was preseneed to her by an 
indiv_dual using the name and having the ldtntlflcatton of 
Sirhan Sirnan.She.observed him make the endorsement and she 
copied his CCaifoTnici operator's number below his name and 
adless0 d^ later, after the clearing procedure,
she prepared a Cashiers Check for $1, 705.00 and gave it to 

.S-f^n? She °bserved ^m endorse the Cashiers Check and go to 
Paaricia McKenna s window, where he cashed it. • Mrs. Brown .
viewed a photograph of Sirhan and stated that it resembled the 
person who cashed the check.

BROWN, ROBERT V.

Mr. Brown was one of Kennedy's advance man foom the National .
Campaagn-JIeadguarters and resided at the Ambassador Hotel foom 
M?y-2^ 196 8, unnil June 5, 196 8. He was in the Embassy Room 
S\r end of Kennedy's victory speech, then went into the ’
lobby. Upon hearing of the shooting, he entered the kitehen ’
Srta^nd Earned tj^t Senator Kennedy had been tekeji to the ,
^o^^l. je ^w Paul Schrade lying on the flotr, apparently 1
wounded, and a wopan lying on the floor just outside the kichhen. ‘

BRUCE, RAE ■ ■

Mi'' Bruce arrived_at the Ambassador Hotel, June 4, 1968, 10 p.m., 
'pent ^e evening inside the Embassy Room with her sister, ■

Jenda.W^11^' She Ctsrd Kennedy's speech and was stranding 
ar t^ swinging diirs leading to the kichhen when Kennedy i

walked through. Appriximsteyy twenty atoa].e folowwea Kennedy 
;hJ:‘>S..a'tJiifr before she could fol-^w. As she passed through 
t„e d S, rhe heard two rCitr• Frightened, she ran to>ward (hie
Embassy Room and learned that Kennedy had been shot. She stayed 
i-n tile bslriopp unil 12:45 a.m. and then left., y

BRUUJIT, NOSRATOLAH KHAN ■ .

Dr. Bruijit’s napls was submitted to the Kennedy cspaaign head— 1 
qUar^trr. by Khai^r Khan. Investigaton dirctosed that he was 
not i.n the United States. .
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BRUNTON, MARIANN

Mrs. Brunton is the sister of Witter S. Crowe, Jr. She re­
called her brother and Sirhan going to school together foom 
grade school through their attendance at Pasadena City College, 
They were close friends; however?, she believed her brother was 
much clever to other neighborhood playmates. She remembered 
Sirhan visiting the Crowe home on numerous occasions prior to 
1965., At that time her brother left home to ateend UCLA and 
the visits stopped, She has not seen Sirhan since 1965 and 
has.never heard Sirhan nor her brother express any political 
beliefs, The onl.y significant thing she could recall about 
Sirhan was that he is anti-eewish,

BRUSSELS MAE MAGNIN '

Mrs. Brusseel stated that Sirhan's notebook was a sl.ae■t, that . 
Sihaan wasan agent for the Central Ietelliienci Agency, She 
stet^ tWt she has studied the John F. Kennedy assassination for fvve years and can show a connemtion. She advised that 
she fowarded the factual inloriltil>i. to District Attorney 
Younger for review by his office. * .

BRYAN, GRACE • ■

Mrs, Bryan ateended a Rolicruciai meeting at 2031 East Vills 
Street, on May 28, 1968, She stated that those in attendance 
ware regular members with two exceptions. One of the visitors 
resembled photographs of Sirhan, however, Mrs. Bryan stated 
that she could not make a positive identifCcatlon,

BRYCE, BERTHA

Mrs, Bryce was a member of the Brownell Tour pr■nsnet in the Holy 
Land on May 16, 196 8, She stated that she was unaware of any 
statement made by the guide concerning Robert Kennedy.

BRYCE, RALPH ‘

Mr. Bryce was a metier of the Brownell tour in the Holy Land on 
May 16, 1968. He stated that Henigman never made any mention 
of Robert Knenedy.

BRYDEN, AGNES E.

Ms. Bryden is the head housekeeper for the U.C.L.A, Medical 
Center. John Fahey liseed her as having been contactmd by him 
on June 4, 1968, in his opacity as a iaeeiman. She could not 
recall having talked to Fahey but when shown his picture com-
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rented that he might have been the salesman she spoke to.

■ BUCK, DAVID ■

: ’Mr. Buck attended a meeting at the Ambassador Hotel on June 1,
■ 1968. His wife, Dorothy Buck, waited in the lobby while he.
' attended the meeting,, After the shooting, she. reported seeing
■ Sirhan at the hotel while Buck was in the meeting.

■ BUCK, DOROTHY ’ .

’ ■ Mrs. Buck stated that she was seated in the lobby of the ASbas-
j sador Hotel at 11 a.m. on June 1, 1968. She stated that she
' observed Sirhan and another young man standing near the Regis­

tration Desk for approximately forty five minutes.

BUCKNER, EVERETT ' .

Mr. Buckner was the Range Master at the San Gca>br.tl Valley Gun 
. Club on June 4, 1968. His intevvtews and activities am cover­
. ed in the portoon of this report dealing with aHeged cinspir- 
। acies. ' •

- BULLOCK, ARLENE F. . .

Miss Bullock stated she ateended a Pesce and Freedom Party 
Meeting st 3800 Amesbury Road, on May 21, 1968. Bullock stated 

' st approximately 9 p.m, twenty Cubans came to the meeting •
headed by Jose Duarte. Duarte delivered a speech out she could 
not recall if anyone had a direct or personal argument with him. 
She was shown photos of Sirhsn Sirhan and Reza Jalslipour and 
she idtntified Jslslipour as bei.ng st the meeting.

BUNDAKJI, HAITHAM AHMAD

Information was received foom James Morley that BundcSki al­
legedly stated he came to this country on the same boat as 
Sirhan and had known Sirhan and his freends. BunddSki ssid he 
has only bun i.n the United States for seven months and this 
was his first trip. He further said he has never made any 
staesments regarding the Kennedy assassination. •

BURBA, HAROLD L. •

Mr. Burba is a fresmae for the City' of Los Angeles. Mr. Burba 
stated he srrvved st the Aim>aasador Hotel st 6 p.S. i on June 4, 
1968. He took photos for the Fire Prevention Bureau of fin 
safety ngulatoon violatoons. Burba advised he was i.n the
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employee's eating area at the tine of the shooting. He saw 
about three hashes and heard six or eight pops. Mr. Burba 
stated he had an awareness of people trying to subdue some­
one. He went.to the table and g^t his camera and took five 
photos foom difierint angles. He then put his camera away 
and assiseed with crowd conerrl.

Mr. Burba testified at the Grand Jury and stated he saw Sirhan 
wita a poster frlrowing Kennedy. He was shown photos of Michael 
Wayne and now thinks that was the person, rather than Sirhan.

BURGESS, CAROL

M.SS Burgess was employed at the Organic-assdeena Health Food 
Store which was owned by John Weedner, foom November 1967, to 
January 1968. She knew Sirhan by the niknamne Sol. She said 
Sirhan told l^r he was ateendnng night school at Pnsadenn City 
College. She said that one day Sirhan returned foom lunch with 
whiskey on his breath and made some remark that he would, have 
to stay away foom the boss that aftennoon. She said that 
Sirhcn b^toved in what he termed “witchcraft” and beieeved he 
had the power to do great things. He indicated that he "could 
to.anything that God can do" and added, "there are lots of ■ 
things that you can do if you put your mind to it.,!

She said that Widner had been in the Underground in France and 
• had nelped Jews escape from Germany<> Sirhan could not under­

stand why he would help the Jews escape and that on several 
occasions they argued about the Jews. .

He eivir tolked sbrut poetics ned was geneiaaly very quiet 
polite and likeable. He did ' '

,
• and although he occasionally 
he quickly "cooled off."

not seem to be the violent type 
became upset towards the boss,

He was ineereseed in horses,
racetrack on weekends

and said he formerely went to the
She said he had hurt his back in a fall

from a horse and was going to a doctor. He was a smaai individ- . 
ua whr.wanted people to think he was strong, but would complain 
a^out his back when he picked up boxes. He would bet on horses 
a .thi track and would win and lose bets based on information 
given him by the jockeys. She recalled that on one occasion he 
won thirty six dollars.

SSjsaid $irhan. had once. given her a paperback book concerning 
witchcraft which she took home; however, she returned it the 
Sext day^-Sh6.8.^ S1^ ^ld h^ he r^d by caedeiight. and he could lift tables by witchcraft. One day he came back from 
lunch with.two red and two blue candles apparently to read by 
or to use in his witchcraft.
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BURKE, ROBERT B

Mr. Burke was Co-chairman for the Young Professionals for 
Kennedy. On the aftennoon of June 4, 1968, he went to the home 
of John Frankenheimer in Malibu where he picked up the Kennedy 
children and took them to the Beverly Hills Hotel. He then 
went to the Ambassador Hotel, arriving in the Embassy Room at 
approximately 8 p.m. He went to the Amd^r Desk in the Embassy 
Roorn and remained there unnil after Senator Kennedy had finish­
ed his victory speech. After Senator Kennedy left tue s'tage 
Burke heard shots and the sound of breaking glass. He never, 
entered the kicohen and did not see the suspect or the shooting.

BURN, JAMES E. • .

Mr. Burn stated he was formerly Associate Pastor of The First:. 
Baptist Church of Pasadena. The Sirhan.family amendedt°e 
’church, and he had several talks with Sirhan regarding ois be­
lief in God. IIe describes Sirhan as an ineense athcsis-t who 
could see no logical reason for believnng in God. A t:tipchtr.at 
John Muir High;:School furnished Sirhan. with a. great teal of in­
formation to substantiate his beliefs in othessm. Mr. Burn, 
steted that all the Sirhan boys seemed to have a bitter atttuude 
toward Ute with the filing that the world owed them a living.

Mr. Burn stated that Mary Sirhan was employed by the We^minster 
Presbyteraan Church pnU worked with pre-school children. T°e 
Sirhan*s were very freendly with the Moohtaraan family.

BURNETT, LOUTS ' ,

Mr. Burnett contacted invtstigako:ss and reported that at approx­
imately 8 a.m, June 5, 1968 a female customer came into to 
store at 21616 Roscoe Boulevard, CankiP Park, Caaifkreia. S°e 
was wearing a white dress wiih large dark polka tots peu p large 
Kennedy button. She appeared very tired pnU teld Mr. Burnett 
she had been up all night at the Los Angeles Polite Department 
iUtetiyyeig the person who shot Senator Robert F. Kennedy as.she 
had winnessed the shooting. Mr. Burnett was unable te identify 
the girl and as of June 26, 1968, has not seen h^r.

BURNS, FRANK J.

Mr. Burns was preset, in the pantry at.the time of t°e alsal“ 
si-nation. His active.tees are covered in the Case Preparation 
section of this report.
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BUSCH, ANDREA

Mrs. Busch, Jaimes Busch and Richard Ritter, drove into the 
Ambassador Hotel parking lot as Senator Kennedy was finSshing 
his speech. They heard a great deal of confusion on the car 
radio.- She then observed a male and female quickly pass their 
car towards 8th Street. She stated that Jaimes Busch asked the 
male what happened. The male replied he was a waiter and had 
shaken hands with the Senator when he observed a man pull a 
gun and shoot Senator Kennedy in the head. He stated he had 
ducked to the fooor when he saw the gun. Mrs. Busch stated 
both the male and female then walked to 8th Street, Mrs. Busch 
described the subjects as foioows: #1-male, Latin, 25-35, 5'8"- 
5J9”, 160-180, dark hair, broad nose. #2-female, unknown, 30, 
5,2”-5’4”, 110-130, dark brown hair, medium colored, dress. Mrs. 
Busch further stated that Adel and Saidaiahi Sirhan looked simi­
lar to the male., but could not be sure.

BUSCH, JAMES ;
On June 4, 1968, at approximately 12 p.m, Busch and his wife . 
(Andrea) dro>ve into the rear parking lot of the Ambassador Hotel. 
They were lsseining to Kennedy’s speech on the car radio. At 
the conclusion of the speech, the radio announcer stated "some­
thing had happened." At this time Busch observed an unknown 
male and female walking through the parking lot from the hotel. 
Busch asked the male what happened. The male relaeed he was 
shaking hands with Senator Kennedy in the kichhen and that some­
one had shot the Senator i.n the. head. Busch later stated that 
due to the poor light cmddtions in the lot, he could not iden­
tify the two suspects.

BUTEAU, ADA .

Miss Buteau resides in Hartford, Connncticut. On June 28, 1968, 
at the Metropie Restaurant in Hartford, she met a man about 
thirty years old. They walked to her apartment where they hold 
a lengthy conversation. The man .stated he was a Crmmnist of 
Arabic origin and was against the Kennedy family. He also 
clammed -to know Sirhan. She advised him to leave her apartment 
and he toiiP:Lcd. After he had departed she discovered he had 
left a pocketknife with the instriptrnn "Palmdale Service Sta­
tion, Merril Rogers." A foioww-up investggatonn determined 
that Ada Buteau was on record with the Hartford Police Department 
having been arrested three timei for intoxicatoon and once for 
breach of peace. On the record of the last arrest there appears 
a notation "mental outpaaient." ,

BUTLER, ELSA MARIE

Miss BuHer, an exotic dancer at The Fez Reetaurant, said that 
many of the employees and tui0imers have been vrtiCerous in
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their anim)sJ| toward Israel. At about® a.m., th® morning j 
of Juno 5, 1968, cusommess entering the restaurant mentioned |
that Senator Kennedy had been shot;. She observed that the I
manager of the restaurant, Machmoud Siam, kinown as Mike, ap­
peared to be very elated about the news. He stated in English 
that he was glad that the shooting had occurred and made a 
statmment that he believed the Jewish people had done it. Sho (
said that alUiough a number of Jordanians have frequented this <
restaurant, she did not know Sirhan. Sirhan’s brother, Ade1, ■
had previously worked at The Fez as an oud player buu left, his ( 
job in July 1967. Another brother, Sharif, is a regular custom­
er at The Fez. " •

BUTLER,'LIHAN MARY .

Mrs. Butler was ^ployed as a teephhone switchboard operator 
at the Ambaasador Hotel and was on duty at the tomi of the

• assassination. She stated that the first knowledge she had.of 
any trouble was at approximately 12:15 a.m., when a oa•lt,_vOici 
called the switchboard and stated, "Sootont has been shot in 
the Embassy Room, get the pooice." .

She stated she iooedirteyy rttomppd to cont^t the police, but 
the officer would not send out a car because she did not hove 
enough information. She was attempting to gather the necessary 
information when Ruby Ford came to the switchboard and reaayed 
the necessary information to the officer. She s-tated she called 
the Kennedy suite and notifiled an unknown female of the shooting.
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CAESAR, THANE

Mr. Caesar stated he was employed as a security officer for the 
Ambassador Hotel on June 4, 1968. During Senator Kennedy's 

■ speech he was assigned to the hallway outside of the pantry 
doors. After the speech Senator Kennedy entered the kitchen 
through Mr. Caesar's post. Mr. Caesar stated he foioiwed 
Senator Kennedy into the kitchti and took hol.d of his right 

’ arm to assist him through the crowd. He stated as he was 
leading Kennedy he looked up and saw an arm and a gun. Mr. 
Caesar stated the gun stareed fiinng and he ducked to the f°°or. 
He observed Senator Kennedy fall to the fooor. He then observed 
several people grab the suspect and ateempt to get the gun fwm 
his hand, but he did not see the suspect' face.

CALLAHAN, FRANK . ’

Mr. Callahan, stated that on June 4, 1968, while on duty at Cal 
Rod Ramler, Oxnard, Caaifornia, John Fahey came to hi' office 
and ateempted to sell a supply ^f a cleaning chemical for cir- 

, buretors. Callahan recaieed that Fahey had first asked f:or
' Richard Thomson a Service Departement employee. He did not 'ee
s Fahey's car and said that he was alone.

: CALLAHAN, ROBERT C. ■ '

I Mr. CaUahan stated that he attended a meeting in Miami Beach,
‘ Florida on May 18, 1968. During the meeting, Buddy Jensen, a
: GMC dealer foom Fairfield, ConnneCicut, stated that he had

amended some meetings and knew what was going to happen to _ 
r Maitin Luther King and "Bobby Kennedy." Jensen reportedly said
’ that Kennedy would be killed and would never get into offCce.
; CaUahan stated that Jensen had been drinking.

CAMACHO, RAY . -

■ Officer Camacho is a Los Angeles Police Officer assigned to
; Narcotics Divisoon. He stated he had been acqulineed v/ith Is'1
j Habbis for approximately 'even years. He is_als° a tegu^r _
J customer at The Fez Restaurant and through his assocnuion with
. Hibbis and The Fez, he his met Adel, Shaiif and Saidllaah Sirhcin.
« Cimicho is also acquiinted with Fred and Lewi' Shelby, owners °f
t the restaurant. Cimacho was asked if he was iwire of the; flCt
5 that Hibbas norrnally cirreed a gun. Cimacho told imestggaoors
J that for some unknown reason Hibbas used to carry an empty
| holster under his cole to make ptOpl.t think he had a gun wh^.he
• actually didn't. Cammcho describ^the Sirhcm brothers a'J^t.
: type individuals. Camacho had received information ibout the;
; fight in The Fez iieegedly involving Sirhcin and 'tasted he ^^
I not remember who was involved but it was net any of them SlrCli 
: brothers.
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CAMPBELL, HOWARD

Mr. Campbell reported attending a victory celebration at the 
Ambassador Hotel after the Indiana primary election. He stated 
that a man and woman were near the speaker’s stand, hugging, 
kissing.and ignoring the varOous speakers. The couple spoke to 
a few other dark complexioned people, and the man made some 
derogatory remarks about Senator Kennedy. Cammbell stated that 
he asked the man why he was there, and the man replied "to give 
Kennedy hell.” Cammpbei veewed photographs of Sirhan, and 
stated that he could not identify the man as Sirhan, but the 
hair and complexion were similar.

CAMPBELL, MARTIN . .

He is the day bartender at the Hole In One Bar, which is owned 
by his son, Ron. Mr. Cammpbei was shown photographs of Jaimes 
Lloyd Wilson, Sirhan Sirhan and Robert Andrese. He was unable 
to identify any of the photos. ■ •

.CAMPBELL, R. R.

Mr. Cammbbll bought the Hole In One Bar and opened it around -the 
first of May 1968. To the best of his knowledge, James Lloyd 
Wilson, Sirhan Sirhan and Robert Andrese never have been in his 
bar.

CAMPBELL, SAM . . .

Mr. CammpbH, Editor of the Anaheim Bulletin, received information 
foom Jose Duarte that he had been present at a pro-Castro meeting . 
on May 21, 1968, at 3800 Amesbury, Los Angeles. Jose Duarte stated 
to Mr. Cammbell that Sirhan Sirhan was prlsltt at the meeting and 
that he and Sirhan had exchanged words and Sirhan became angry 
and shoved Duarte; people present then inlervtned and stopped 
Sirhan. Cammbbll later wrote an artide in his newspaper based 
on Duarte’s statement. .

CANCEL, ARLENE '

Arlene Cancel is the secretary to Dr. Milton A. Miller. She
recalled Sirhan came into the office for treatment. She stated 
he was a very nervous and impatient type of patient.

CANNON, FRED ' ■ •

Mr. Cannon stated he overheard a negro bartender, in- the Tudor 
Room of the Sheratot-Wilshire Hotel in Los Angeles say that he 
hoped he wouudn't get shot while working at the Ambassador on 
June 4, 1968. .
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CAPURRO, DON

Mr. Capurro advised he has known Saidaliah Sirhan for approxi­
mately two years when they were employed as machine operators 
at Michael Ganguin Incorporated, Capurro advised he and 
Saidanah engaged in discussions relating to world affairs ind 
Saidallah never made any staeements against American actions.

CARDIGES, GEORGE -

Mr. Cardiges is the manager of the Hot Sho^, West Pdrn Be^^ 
Florida. He stated that John Fahey worked under his supe_vision 
for a period of approximately one year in 1955. He JBJiJJ. 
Fahey as a "kook" who was not consistent or reliable m accepting 
respoossbility ind was emoional, ind moody. JJijBt 
occasion Fahey, became emorionally disUuibed to the point thlt 

■ he wanted to fight. He stated he did not "put much stock in 
anything Fahey said. He stated Fahey might wel.1 teLl filse~ 
hoods in order to enhance his own ego. .

\ CARDONA, JESSE . ■

I Mr. Cardona stated thlt he was a mailman working out f^1® . „
I Duarte Post Office and delivered mail to the San Gaabiel Valley
■ Gun Club. He arrived it 10:50 a.m., June 4, 1968, and t°ok 
; his da.ily break it that locitoon. He want to the pistol range 
I with Charles Millner and Ruuseei Weaver, observing only one other
> person on the range. He left the club —t 11:15 a.m. Cardona

stated he did not see Sirhan it the range or any woman.

■ CARLSON, VIVIENNE ■

Carlson, i Kbnnbiy Girl, wis in the kithhen ae- prior Jo th® 
victory speech. As the Senator approached t.o ibLlver his sp^ch, 
she sh‘ook' hands with him. She did not witness the shooting but 
wis standing it. the eist door by the stages th-t leads mt° e
kicchen area. ■ .

CARREON, HENRY A.
Mr. Carreon wis it the Sin Ga-biel Valley Gun Club on June 4, 
1968. He arrived it 11 i.m., ind went to the rife range. He 
went to the pistol range it 11:30 i.m., ind observed Sirhan 
firnng on target number four or fve. ^stated Ih  ̂Jxrhan ^s 
pr^tidng rapid fire. He reported that there wbrb approximately 
eight cartrddge boxes .in front of Sirhin, ind thd four or five 
of them were emmty. Most of the: boxbs wbrb yeih^w, Jut J 
one wis red. lie left the range it 1 p.m., with David Monte Haw.
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CARROLL, CORNELIUS H.

M^.^H .^^ Patrol Service in 1965, and Jack
Davo.es’ Richfield Station was one of his accounts. He stated 
that he did not recall ever seeing Sirhan and could not remember 
arguxng with any person at that Service Station.

CARTER, ALPRENTICE ■

Mr. Carter was reported by his parole officer, Edward Diechmann, 
as possibly having some connectoon with Sirhan and the assassi­
nation of Robert Kennedy. He stated that he has been a member 
of the Black Panthers since June, 1967, and writes poems and 
gives poetry readings at various Panther meetings in order to 

i i?^ funds for the organization. He stated he was arrested
; in Berkeley because of some funds found in the car and at the
i ■ Sim^.w?8 “g3?^ in raising, defuse, funds for Huey Hewton.I Mr. Carter stated he does not know Sirhan, has never met nor
: ’ ha? eve s^u hm a Black Panther meetings. Mr. Carter stated
। Hl members of the Black Panthers are Negroes.

| CARTER, SIDNEY A. .

i Mr. Carter lives at 677 South New Hampshire, Los Angeles. He
. s^ted that he arrvved home at approximately 4:310 p.m., on June
; 4, 1968, and did not observe a vehicle resembling Sirhan's parked
| in the 600 block of South New Hampshire.

CASDEN, ROBIN '

Robin Casden is a Kennedy supporter and arrvved at the Ambassador 
Hotel at 8:30 pm* She was unable to enter the Embassy Room via 
the main door, therefore, she entered through t:he kicchen. She 
remained in the Embassy Room until the Senator give his speech. 
During that tpmt she met Ira Goldstein. During the speech, she 
and Goldstein went to the kiCchtt for a drink and some sandwiches. 
They were standing in the kicheen as the Senator entered. Casden 
stepped back as the Senator appeared. Kennedy shook hands with 
Ctr and then she turned and stareed out of the kitd-ien. She 
took two steps, heard two shots and saw Paul Schrade fall beside 
h^r. She ippptiately exited the kicchen. She did not see Sirhan
and was not aware that Goidsttit had been shot.

CASE, NORMA

Nirpa Case stated sCt is employed as’ the CispStll dispatcher and 
switchboard operator for Central Receiving HoipStal. She stated 
she received a ciII at approximately 12:18 am. on June 5, 1968, 
requesting an ambulance be sent to the Ambassador Hotel. The 
Strsin that called said she was told to call an ambulance because
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there had been an accident, Case immediately dispatched ambulance 
Unit G-18. She then notified the Los Angeles Police Department.

CASEY, REBECCA Q. ,

Mrs. Casey stated that she watched television coverrage of events 
at the Ambassador Hotel on the morning of June 5, 1968. She . 
reported seeing a "fleeting shot" of a girl in a polka dot dress 
on the screen approximately one hour after the shooting.

' CASTANEDA, STELLA ' . .

! Stella Castaneda stated she has been employed at Michael Ganguin
; Incorporaded for the past six years. She knew Saidallah Sirhan
J during that time and that he worked in the machine shop section.
| ,She said the smmai amount of conversation that she had with him
: ’was always concerning the shop. Miss Castaneda advised that
; ■ Saidallah brought his brother Sirhan Sirhan to. the shop on one
; occasion and intoouuced him to a few of the employees.

I CATZ, SYLVIA . .

t She worked at the Kennedy Headquarters on Wilshire Boulevard on 
1 May 17, 1968, for Dr. Meeliss. On this date she saw a male
i Caucasian, 25, curly hair, wearing a sport coat, but didn’t pay
I much attention to him. When shown photographs, she selected _
, t Sirhan’s and stated that it looked Ike the man she had seen m 
. the headquarters but was not sure. . . ■

CETINA, GONZALO CARLO ■ . '

Mr. Cetina was a waiter at the Ambassador Hotel and on June 4, 
1968, at 10 pm. While standing near the Venetian Room, he was 
approached by a person identified as Sirhan B. Sirhan. He stated 
that Sirhan said to him, "It sure is crowded m here. Sirhan 
then asked him, "Will you hold my drink?" Cetina describes the 
drink as a clear liquid in a Tom Collnss glass. He agreed and 
took the drink foom Sirhan. Sirhan then stated, "Can I use one 
of the chairs" indicatring a stack of chairs in a hallway nearby. 
Cetina then went to the kicchen near the Embassy Ballroom.

Wile Senator Kennedy was making his speech, he observed Sirhan 
standing directly across from him next to tie east end of _tie 
ice machine. Cetina placed iiiseef near the large par^tom 
just east of the ice machine as the.Kennedy party alltoicheO. 
A few seconds later he heatO what he thought were two or three 
baiooons breaking. He observed a man fall next to him. The man 
was bleeding foom the head. He then knew the noise.he heard were 
gun shots. When the shooting stopped, Cetina went into the kichhen 
area and steed near the chefs office. Cetina states that he is
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positive the person he 
Room and the person he 
sirhan B. Sirhan.

observed and talked to near the Venetian 
observed near the kitchen was the suspect

CHAHINE, NAJIV TOUSIC

Mr. Chahine telepOoned the Emergency Control Center on June 5, 
1968, and stated he was acquainted with Sirhan at Pasadena City 
College. Mr. Chahine did not know Sirhan personaUy, but knew 
of him through two atquaintentes, Abdo Malki and Kanah Hamzeh.

CIHALEFF, GEROLD

Mr. CCaaeef is a Los Angeles District Attorney and arrieed at the 
^assador Hotel on June 4, 1968, 8:30 pm. Chaaeff was in the 
Embassy Room the entire evening and at the end of the victory 
speeth he and two frinnds left via the northwest staicaase. He 
was On the outside staiccase at the time of the shooting.

CHAMBERLIN, MARK EDWARD

Mr. Ch^crhbllain stated that he was at home watching televisoon 
at the time of the assassinator and did not have any infor­
mation other than that he learned from watching the news reports. 
He stated that he called his sister, Mrs. Lelie Putman, and told 
her of the shooting. He also recalled cdlnng his mother on the 
night of the shooting, but did not recall mentioning the shooting. 
He stated that he called his sister several.days later, but was 
drinknng and could not rlcaCl the conversation.

CHANDLER, BILL . . _ -

Mr. Chander advised that he attended Pascelnc City College during 
1964-1965, at which tiIne he attempted to start a Chapter of tie 
Students for Demmocatic Soocety. He related that durnng that 
time he and several associates frequented the school c^feteri ■ 
and usuaaiy went to one particular table. Many students w^uld 
stop and talk to him and his associates. Mr. Chandler rlcclled 
that on one occasion four Arab students stopped at the table, 
He later viewed photographs of Sirh^ and. ^ted tact pe w^ 
possibly one of the students. He ceele that if the individual 
has Sirhan, Pi did not speak while he was at the table. He 
stated that nrnl of the Arabs were intelested in the S.D.S. but 
were interested in telling about their own country.

CHANTREY, PATRICIA J.

Mite Chantrey stated, Out she Weed next errr to SirtM ter s1* 
months and nlvlr sprkl to him. She knew none of Cis activitees 
or associates.
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CHARA.CH, THEcIOrE R. ;

Mr. Charach reported his presence at the Ambassador Hotel the : 
night of the assassinatOon and alledged to possess evidence i 
involving a conspiracy to murder Senator Kennedy. His interview ■ 
and the rlsulting investigation its covered in the portion of | 
this report dealing eith the activitees of the news media. '

CHAVAMI, NASSER

Mr. Chavami registered as a volunteer with Khaibar Khan's party. 
Khan steted he did not know Chavami. Invest:!gators were unable 
te locate him for interveew.

CHAVEZ, AUGUSTIN V. '

M^ Chavez wrote a letter to Congressman John Tunney on June 10, 
1968, and stated that he had predicted the assassination of 
Senator Kennedy,, .

Chavez stated during his interven that he had no first hand 
knowledge about the assassinatoon, but had predicted it after 
God had revealed the information to him. He stated that he 
did not .know who would do the kiling at the time he made the 

.prediction.

CHAVEZ, CAESAR ' . ,

^.Chavez is a United Farm Workers Organizer from Delano and 
went, to the Ambassador Hotel, June D, 1968, 10 p.m., intending 
to personaaiy call on Senator Kennedy. He stayed at the 
Ambassador untel 11 p.m., without seeing the Senator and then 
left for East Los Angeles. He spent the rest of the evening 
at the campaign headquarters of Richard Calderon, a candidate 
for the State Senaite.

i i

CHAVEZ, IRENE

MisJs Chavez stated she lives, in tte home of Sandra Serrano, and 
went with her to the Ambassador Hotel on the night of June 4, 
1968. Miss Chavez advised that about Ove minutes after the 
shooting she met Serrano in a hallway outside the bslroosm. 
ter^no was crying and told her about seeing a man and a woman 
run down<thl staiway where she (Serrano) had been sitilng. The 
woman said something about they had shot Klnnldy. Miss Chavez 
said she consideeed Serrano to be a stable person and never kn.ew 
her to imagine incidents or make up stories.

L
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